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00:02:21.064 --> 00:02:23.406 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

00:02:29.268 --> 00:02:31.910 

Otwieram VII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie, 

 

00:02:31.930 --> 00:02:33.891 

IX kadencji. 

 

00:02:33.931 --> 00:02:35.351 

Witam na dzisiejszej sesji. 

 

00:02:35.391 --> 00:02:36.872 

Pana Burmistrza dzisiaj nie będzie. 

 

00:02:36.932 --> 00:02:39.313 

Zastępcę Burmistrza, Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:02:39.333 --> 00:02:40.494 

- Dzień dobry. 

 

00:02:40.794 --> 00:02:43.940 

- Drugiego Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina 

Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

00:02:45.022 --> 00:02:48.785 

- Sekretarza Gminy Sulechów, Panią Magdalenę 

Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

00:02:48.825 --> 00:02:51.268 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina 

Fafułę. 

 

00:02:51.348 --> 00:02:54.171 

- Dzień dobry. 

 

00:02:57.154 --> 00:03:00.898 

- Witam sołtysów sołectw gminy Sulechów. 

 

00:03:00.918 --> 00:03:03.140 

Witam kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

00:03:03.200 --> 00:03:05.883 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

00:03:06.921 --> 00:03:09.763 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:03:09.803 --> 00:03:12.684 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:03:12.704 --> 00:03:14.185 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

00:03:14.245 --> 00:03:18.707 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

00:03:18.747 --> 00:03:22.849 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o kliknięcie w 

kworum Bartek, mamy? 

 

00:03:22.869 --> 00:03:25.922 

Wysoka Rado (...) 18, tak? 

 

00:03:25.922 --> 00:03:28.023 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:03:28.043 --> 00:03:31.325 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:03:31.345 --> 00:03:36.048 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 18 radnych. 

 

00:03:36.068 --> 00:03:38.690 

W związku z tym stwierdzam, że obrady VII sesji, 

 

00:03:38.710 --> 00:03:43.793 

IX kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie są 

prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

00:03:43.853 --> 00:03:45.133 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:03:45.173 --> 00:03:46.814 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:03:46.874 --> 00:03:49.736 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z 

Państwa Radnych lub Pan 

 

00:03:49.776 --> 00:03:51.357 

Burmistrz, chciałby zgłosić propozycję? 

 

00:03:54.083 --> 00:03:56.145 

Mamy propozycję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 
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00:03:57.266 --> 00:03:58.787 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:03:58.827 --> 00:04:00.828 

Szanowni Państwo. 

 

00:04:00.888 --> 00:04:03.450 

Zgodnie z pismem, które Państwo macie tutaj już 

dołączone 

 

00:04:03.470 --> 00:04:04.651 

o przedstawienie porządku obrad, 

 

00:04:04.671 --> 00:04:11.997 

to ja bardzo bym prosił o wprowadzenie czterech 

druków. 

 

00:04:12.057 --> 00:04:18.423 

To są druki numer 897, 898, 899 i numer 900. 

 

00:04:18.423 --> 00:04:22.186 

Te druki były dołączone do wspólnego posiedzenia 

komisji, 

 

00:04:22.226 --> 00:04:25.910 

natomiast nie były podczas prac komisji opiniowane. 

Dziękuję bardzo. 

 

00:04:27.091 --> 00:04:28.212 

- Dziękuję. 

 

00:04:28.252 --> 00:04:30.854 

Ja również na prośbę Komisji Skarg, 

 

00:04:30.874 --> 00:04:33.797 

Wniosków i Petycji, chciałbym do porządku obrad 

zgłosić dwa druki. 

 

00:04:34.482 --> 00:04:38.103 

Te dwa druki wczoraj Państwo Radni otrzymaliście 

drogą mailową, 

 

00:04:38.143 --> 00:04:39.464 

więc jesteście zapoznani. 

 

00:04:39.484 --> 00:04:43.645 

Natomiast myślę, że tutaj one będą wymagały 

pewnego komentarza, 

 

00:04:43.665 --> 00:04:47.986 

o który za chwilę poproszę Pana może 

przewodniczącego komisji. 

 

00:04:48.006 --> 00:04:49.787 

Ewentualnie Panią Mecenas. 

 

00:04:49.807 --> 00:04:55.969 

Chodzi o druk numer 901, to jest uchwała Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:04:55.989 --> 00:04:58.930 

w sprawie unieważnienia wyborów sołtysa i Rady 

Sołeckiej Sołectwa 

 

00:04:58.990 --> 00:05:01.051 

Górzykowo w gminie Sulechów na nową kadencję. 

 

00:05:01.091 --> 00:05:06.678 

Druk numer 901 oraz wprowadzenie do porządku 

obrad druku numer 902, 

 

00:05:06.678 --> 00:05:09.501 

który jest konsekwencją, jeżeli przyjmiemy tą 

uchwałę. 

 

00:05:09.561 --> 00:05:12.804 

To jest uchwała w sprawie zarządzenia wyborów 

sołtysa i członków Rady 

 

00:05:12.824 --> 00:05:18.989 

Sołeckiej Sołectwa Górzykowo w gminie Sulechów 

na nową kadencję. 

 

00:05:19.089 --> 00:05:21.671 

Zanim zaczniemy głosować, to myślę, 

 

00:05:21.731 --> 00:05:23.673 

że dobrze byłoby to skomentować. 

 

00:05:23.733 --> 00:05:25.254 

Panie Przewodniczący, Pani Mecenas, 

 

00:05:25.314 --> 00:05:29.778 

czy ja mam tutaj ewentualnie wyjaśnić? 

 

00:05:29.818 --> 00:05:34.668 

To mogę krótko wyjaśnić, żeby Państwo Radni 

wiedzieli z czego to wynika. 

 

00:05:34.728 --> 00:05:37.431 

W toku postępowania Komisji Skarg, 

 

00:05:37.451 --> 00:05:39.373 

Wniosków i Petycji okazało się, 

 

00:05:39.433 --> 00:05:42.916 
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że jedna z osób, która uczestniczyła w wyborach, 

 

00:05:42.936 --> 00:05:45.058 

nie mogła uczestniczyć w tych wyborach, 

 

00:05:45.138 --> 00:05:49.362 

a statut jest tak napisany, że jest zerojedynkowy. 

 

00:05:49.382 --> 00:05:51.985 

To znaczy, że jeżeli jest naruszenie, 

 

00:05:52.005 --> 00:05:53.266 

to nawet jakby był wynik 80 do 20, 

 

00:05:53.266 --> 00:05:57.380 

to należy przeprowadzić jeszcze raz wybory, 

 

00:05:57.440 --> 00:05:59.121 

ponieważ przepisy zostały naruszone, 

 

00:05:59.141 --> 00:06:00.602 

zasady i tak dalej. 

 

00:06:01.002 --> 00:06:04.945 

W związku z tym takie uchwały są tutaj Państwu 

zaprezentowane. 

 

00:06:05.005 --> 00:06:08.467 

To wszystko wyszło w toku dyskusji, 

 

00:06:08.508 --> 00:06:10.369 

jak rozumiem w piątek na posiedzeniu komisji, 

 

00:06:10.409 --> 00:06:12.370 

bo do piątku jeszcze nic nikt nie wiedział. 

 

00:06:12.410 --> 00:06:15.052 

Nawet zostały diety wypłacone sołtysom. 

 

00:06:16.393 --> 00:06:18.855 

Ja tak sobie patrzę na Bartka tutaj. 

 

00:06:20.836 --> 00:06:26.240 

Także, czy ktoś z Państwa Radnych, 

 

00:06:26.320 --> 00:06:28.201 

chciałby zadać pytanie w tym punkcie, 

 

00:06:28.221 --> 00:06:30.401 

jeżeli chodzi o te zmiany, które tutaj wprowadzamy? 

 

00:06:30.441 --> 00:06:36.723 

To jest druki numer 898, przepompownie ścieków, 

tak? 

 

00:06:37.143 --> 00:06:38.543 

899, przydomowe oczyszczalnie. 

 

00:06:38.643 --> 00:06:41.964 

900, zbiorniki bezodpływowe. 

 

00:06:42.044 --> 00:06:43.505 

901, unieważnienie wyborów sołtysa. 

 

00:06:44.745 --> 00:06:47.646 

902, zarządzenie wyborów sołtysa. 

 

00:06:47.726 --> 00:06:49.146 

Nie widzę. 

 

00:06:49.166 --> 00:06:53.287 

Wprowadzimy je oczywiście w tej kolejności do 

punktu szóstego. 

 

00:06:53.782 --> 00:06:58.384 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu 

nad zmianami porządku 

 

00:06:58.424 --> 00:07:01.445 

obrad. Na początek wprowadzenie do porządku 

obrad druku numer 

 

00:07:14.611 --> 00:07:16.972 

897. Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

00:07:17.012 --> 00:07:18.093 

Za dziewiętnastu radnych. 

 

00:07:18.113 --> 00:07:22.635 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

00:07:22.675 --> 00:07:24.405 

jednogłośnie. 

 

00:07:24.485 --> 00:07:26.246 

Przechodzimy do kolejnej zmiany. 

 

00:07:26.306 --> 00:07:28.709 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

898. 

 

00:07:30.991 --> 00:07:33.333 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 
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00:07:33.373 --> 00:07:38.738 

urządzeniach. 

 

00:07:38.798 --> 00:07:40.299 

Za dziewiętnastu radnych. 

 

00:07:40.339 --> 00:07:43.923 

Stwierdzam, że zmiana do porządku została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:07:43.943 --> 00:07:45.404 

Przechodzimy do kolejnego głosowania. 

 

00:07:45.424 --> 00:07:47.626 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

899. 

 

00:07:57.805 --> 00:07:59.547 

Za 19 radnych. 

 

00:07:59.587 --> 00:08:01.708 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

00:08:01.768 --> 00:08:02.909 

jednogłośnie. 

 

00:08:02.949 --> 00:08:05.491 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany. 

 

00:08:05.531 --> 00:08:07.613 

Tym razem druk numer 900. 

 

00:08:07.613 --> 00:08:09.634 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:08:09.654 --> 00:08:11.335 

urządzeniach. 

 

00:08:11.355 --> 00:08:12.516 

Wprowadzamy do porządku obrad druk numer 

 

00:08:26.645 --> 00:08:28.426 

900. Za 19 radnych. 

 

00:08:28.466 --> 00:08:30.406 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

00:08:30.426 --> 00:08:32.507 

jednogłośnie. 

 

00:08:32.547 --> 00:08:38.728 

Kolejna zmiana. Wprowadzenie do porządku obrad 

druku numer 901. 

 

00:08:38.728 --> 00:08:43.589 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

00:08:43.649 --> 00:08:45.050 

Za 19 radnych. 

 

00:08:45.110 --> 00:08:46.950 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

00:08:46.990 --> 00:08:49.551 

jednogłośnie. I kolejna uchwała. 

 

00:08:49.571 --> 00:08:52.331 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

902. 

 

00:08:52.331 --> 00:08:54.392 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:08:54.432 --> 00:09:03.831 

urządzeniach. 

 

00:09:03.871 --> 00:09:05.452 

Za 19 radnych. 

 

00:09:05.492 --> 00:09:07.933 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

00:09:08.714 --> 00:09:10.895 

Zmiana do porządku obrazu została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:09:10.915 --> 00:09:12.236 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:09:12.296 --> 00:09:15.818 

Punkt trzeci. Informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:09:15.838 --> 00:09:19.420 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:09:19.460 --> 00:09:22.382 

Informację taką jak zwykle otrzymujecie Państwo 

drogą mailową, 
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00:09:22.442 --> 00:09:24.203 

więc ja jej nie będę odczytywać szczegółowo. 

 

00:09:24.223 --> 00:09:27.665 

Jest ona również udostępniana za pomocą mediów 

społecznościowych 

 

00:09:27.685 --> 00:09:29.547 

mieszkańcom. 

 

00:09:29.587 --> 00:09:33.368 

Wspomnę tylko, że okres międzysesyjny, to był też 

okres wyborów 

 

00:09:33.408 --> 00:09:34.589 

sołtysów. 

 

00:09:34.649 --> 00:09:38.749 

I tu Państwo Radni uczestniczyli w tych wyborach 

jako przewodniczący 

 

00:09:38.849 --> 00:09:43.370 

tych zebrań za co Państwu serdecznie dziękuję. 

 

00:09:43.410 --> 00:09:45.130 

Mamy również kolejnych nowych sołtysów, 

 

00:09:45.170 --> 00:09:47.311 

także następują zmiany. 

 

00:09:47.331 --> 00:09:49.411 

Nie wiem, czy ktoś z nowych sołtysów, 

 

00:09:49.431 --> 00:09:52.512 

znaczy nowych i starych mamy też oczywiście. 

 

00:09:52.532 --> 00:09:54.272 

Ja tak już skupiam się na tych nowych, 

 

00:09:54.292 --> 00:09:55.932 

bo to zawsze coś ciekawego nowa zmiana, 

 

00:09:55.952 --> 00:09:59.933 

ale starym oczywiście też gratulujemy oczywiście. 

 

00:10:00.791 --> 00:10:03.713 

Ewentualnie, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

00:10:04.174 --> 00:10:06.476 

To jest ten moment. Może ktoś by z sołtysów 

nowych chciał się 

 

00:10:06.496 --> 00:10:12.921 

przedstawić. Nie wiem, czy Pan Sołtys wsi Obłocznej 

jest? Nie ma. 

 

00:10:14.122 --> 00:10:15.443 

Serdecznie gratuluję wszystkim sołtysom. 

 

00:10:15.723 --> 00:10:19.286 

Nowym, jak i starym. 

 

00:10:19.346 --> 00:10:21.508 

Czy macie Państwo jakieś pytania do mojego 

sprawozdania? 

 

00:10:25.040 --> 00:10:27.421 

Jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:10:27.501 --> 00:10:28.542 

Punkt czwarty. 

 

00:10:28.602 --> 00:10:30.683 

Informacja przewodniczących komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

00:10:30.723 --> 00:10:32.384 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

00:10:32.444 --> 00:10:36.166 

I tutaj też standardowo tych informacji nie 

będziemy odczytywać. 

 

00:10:36.206 --> 00:10:37.727 

Ona jest dostępna. 

 

00:10:37.787 --> 00:10:40.208 

Państwo Radni mieli okazję się z nią zapoznać. 

 

00:10:40.248 --> 00:10:42.969 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do tych 

sprawozdań? 

 

00:10:44.670 --> 00:10:46.571 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:10:46.651 --> 00:10:47.712 

Punkt piąty. 

 

00:10:47.732 --> 00:10:49.633 

Sprawozdanie z działalności burmistrza Sulechowa 

w okresie 
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00:10:49.653 --> 00:10:51.834 

międzysesyjnym. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

00:10:55.186 --> 00:10:56.807 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:10:56.867 --> 00:10:57.887 

Szanowni Państwo. 

 

00:10:57.927 --> 00:11:02.068 

Pan Burmistrz przedstawił tradycyjnie w wersji 

papierowej 

 

00:11:02.128 --> 00:11:05.509 

sprawozdanie, natomiast ostatni okres wymaga 

tego, 

 

00:11:05.569 --> 00:11:11.251 

abyśmy uzupełnili nieco albo w szerszym nawet 

zakresie te informacje bieżące. 

 

00:11:11.291 --> 00:11:15.633 

Jak Państwo doskonale sobie zdają sprawę, 

 

00:11:15.673 --> 00:11:19.274 

mieliśmy kolejną sytuację kryzysową w niedzielę, 

 

00:11:19.314 --> 00:11:26.119 

jeśli chodzi o pożar, który miał miejsce na terenie 

Francpolu. 

 

00:11:26.219 --> 00:11:29.343 

Akcja z tego co informacje, które uzyskałem, 

 

00:11:29.383 --> 00:11:33.608 

to o 17:01 było pierwsze zgłoszenie do jednostek 

jeśli chodzi o pożar 

 

00:11:33.628 --> 00:11:35.470 

w tej lokalizacji. 

 

00:11:35.650 --> 00:11:38.113 

W akcji uczestniczyły 24 jednostki straży pożarnej, 

 

00:11:38.153 --> 00:11:44.059 

70 strażaków, kilkunastu funkcjonariuszy policji. 

 

00:11:44.099 --> 00:11:54.469 

W związku ze skalą tego pożaru zmuszeni byliśmy 

ewakuować mieszkańców 

 

00:11:54.529 --> 00:11:57.861 

z budynków na ulicy Kościuszki 18, 19, 21B. 

 

00:11:57.861 --> 00:12:01.035 

93 osoby zostały ewakuowane. 

 

00:12:01.055 --> 00:12:04.358 

W tym samym czasie zostały udostępnione 

pomieszczenia w ratuszu dla 

 

00:12:04.398 --> 00:12:06.940 

tych osób. 

 

00:12:06.980 --> 00:12:10.604 

I oczywiście każdą z tych osób też pytaliśmy, 

 

00:12:10.644 --> 00:12:14.128 

czy jest niezbędne zapewnienie noclegu w związku z 

tym, 

 

00:12:14.188 --> 00:12:17.632 

że z informacji, które uzyskiwaliśmy na bieżąco nie 

było możliwości, 

 

00:12:17.652 --> 00:12:24.519 

aby mieszkańcy zostali wpuszczeni z powrotem do 

swoich mieszkań 

 

00:12:24.539 --> 00:12:29.020 

nie wcześniej, jak przed godziną 6:00 rano dnia 

następnego. 

 

00:12:29.120 --> 00:12:34.022 

Z takiej możliwości skorzystało 5 osób i te 5 osób 

zostało 

 

00:12:34.102 --> 00:12:38.403 

ulokowanych w Lubuskim Ośrodku Doradztwa 

Rolniczego. 

 

00:12:38.463 --> 00:12:43.885 

Około między 6:15, a 6:30 następnego dnia po 

przeprowadzeniu oględni 

 

00:12:43.925 --> 00:12:46.886 

przez strażaków obecnych na miejscu, 

 

00:12:46.926 --> 00:12:53.389 

mieszkańcy mogli z powrotem wejść do swoich 

mieszkań. 

 

00:12:53.449 --> 00:12:56.191 

Rano również został podłączony ponownie prąd, 
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00:12:56.232 --> 00:13:01.816 

ponieważ w czasie prac zostały odłączone źródła 

zasilania. 

 

00:13:01.856 --> 00:13:05.879 

I w związku również z tym faktem pojawiła się 

kolejna informacja 

 

00:13:05.939 --> 00:13:11.684 

o tym, aby rodzice, którzy mają dzieci uczestniczące 

do przedszkola 

 

00:13:11.724 --> 00:13:13.686 

nieopodal, również taka dyspozycja poszła, 

 

00:13:13.746 --> 00:13:19.928 

aby ze względów bezpieczeństwa ten jeden dzień 

zrobić wolny od tych 

 

00:13:19.968 --> 00:13:21.869 

zajęć, natomiast było to tak przygotowane, 

 

00:13:21.929 --> 00:13:24.870 

że w przypadku rodziców, którzy nie mogli, 

 

00:13:24.890 --> 00:13:28.031 

bądź nie mieli innych możliwości, dwie sale 

przedszkola były 

 

00:13:28.071 --> 00:13:30.472 

udostępnione. Tam również strażacy byli na miejscu. 

 

00:13:31.612 --> 00:13:33.493 

Sprawdzali wszystko. 

 

00:13:33.553 --> 00:13:35.675 

I w dniu chyba w poniedziałek z tego co pamiętam, 

 

00:13:35.715 --> 00:13:38.796 

również nastąpiło ozonowanie tych wszystkich 

pomieszczeń jeśli chodzi 

 

00:13:38.896 --> 00:13:41.538 

o przedszkole. 

 

00:13:41.638 --> 00:13:44.599 

Jeśli chodzi o informacje, również uzupełnienia (...) 

Aha no żaden 

 

00:13:44.619 --> 00:13:46.560 

z mieszkańców nie ucierpiał. To też taką informację 

mamy, 

 

00:13:46.580 --> 00:13:47.601 

że nic nikomu się nie stało. 

 

00:13:47.661 --> 00:13:50.503 

Pożar do budynków nie dotarł. 

 

00:13:50.563 --> 00:13:53.744 

To co uległo spaleniu, to kolejne hale magazynowe. 

 

00:13:55.085 --> 00:14:00.188 

7400 metrów kwadratowych tych hal zostało 

ponownie, 

 

00:14:00.748 --> 00:14:08.353 

znaczy uległo spaleniu. 

 

00:14:08.413 --> 00:14:10.674 

Druga informacja. 

 

00:14:11.055 --> 00:14:14.857 

W dniu wczorajszym również, prawie że oficjalnie 

zakończyliśmy akcję 

 

00:14:14.917 --> 00:14:18.359 

powódź. Zostały do wywożenia cztery kontenery 

zużytych worków, 

 

00:14:18.399 --> 00:14:23.262 

natomiast wszystkie inne elementy, wszystkie inne 

prace zostały 

 

00:14:23.302 --> 00:14:24.663 

zakończone. 

 

00:14:24.703 --> 00:14:26.865 

Jeżeli będą kolejne pytania, jeśli chodzi o ten pożar, 

 

00:14:26.905 --> 00:14:29.127 

to jest z nami też Pan Mirosław, czyli komendant. 

 

00:14:29.187 --> 00:14:32.911 

Bardzo chętnie też wspólnie będziemy udzielać tych 

informacji. 

 

00:14:32.931 --> 00:14:35.073 

Dodatkowa informacja, również jest dla Państwa 

taka, 

 

00:14:35.113 --> 00:14:40.758 

że w dniu wczorajszym odbyło się u nas tutaj w 

ratuszu spotkanie, 

 

00:14:40.778 --> 00:14:43.981 
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na które zaprosiliśmy Panią komornik. 

 

00:14:44.601 --> 00:14:46.382 

To ja myślę, że Pani Ani, ja bym oddał chwilkę głos. 

 

00:14:46.402 --> 00:14:49.444 

Jakby Pani Ania mogła uzupełnić, chyba że będą 

pytania Szanowni 

 

00:14:49.484 --> 00:14:51.586 

Państwo, no bo tu o czym mowa. 

 

00:14:51.606 --> 00:14:53.807 

Spotkaliśmy się z Panią komornik, bo mamy plan 

taki, 

 

00:14:53.827 --> 00:14:59.250 

żeby kolejne pismo w dniu dzisiejszym wyszło 

również do sądu, 

 

00:14:59.270 --> 00:15:02.072 

który prowadzi to postępowanie, gdzie gmina 

Sulechów jest jednym 

 

00:15:02.132 --> 00:15:07.876 

z wierzycieli, tak abyśmy mogli w końcu dopiąć ten 

temat do końca, 

 

00:15:07.896 --> 00:15:10.277 

żeby można było tym terenem się inaczej zająć, 

 

00:15:10.297 --> 00:15:17.311 

jak również odzyskać to zadłużenie, które jest do 

odzyskania przez 

 

00:15:17.331 --> 00:15:22.317 

gminę Sulechów. I nie tylko, bo gmina Sulechów jest 

jednym z kilku 

 

00:15:22.357 --> 00:15:24.199 

z wielu wierzycieli. 

 

00:15:24.219 --> 00:15:25.881 

Jak będą pytania, to bardzo proszę. 

 

00:15:25.901 --> 00:15:27.182 

Dziękuję. 

 

00:15:27.222 --> 00:15:28.263 

- Dziękuję. Pytania są. 

 

00:15:28.303 --> 00:15:30.726 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

00:15:31.723 --> 00:15:35.046 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:15:35.106 --> 00:15:38.329 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Panie i 

Panowie Radni, 

 

00:15:38.349 --> 00:15:40.871 

Szanowni Państwo. 

 

00:15:40.911 --> 00:15:44.394 

Tutaj chciałbym przede wszystkim w tym punkcie 

podziękować wszystkim 

 

00:15:44.474 --> 00:15:47.516 

służbom, wszystkim organizacjom, osobom, 

 

00:15:47.556 --> 00:15:50.338 

mieszkańcom w walce z wielką wodą, 

 

00:15:50.378 --> 00:15:52.941 

która nas tutaj nawiedziła. 

 

00:15:52.981 --> 00:15:54.262 

Udało się to obronić. 

 

00:15:54.302 --> 00:15:56.523 

Nikogo nie będę wymieniał z nazwiska, 

 

00:15:56.563 --> 00:15:58.185 

z imienia, z instytucji, żeby nie popełnić faux-pas. 

 

00:15:58.745 --> 00:16:00.407 

Ci co pomagali, wiedzą. 

 

00:16:00.447 --> 00:16:02.808 

Każdy wkład był bardzo ważny. 

 

00:16:03.169 --> 00:16:07.072 

Tutaj się nasuwa jeszcze jedna taka sprawa i zostało 

to ujęte, 

 

00:16:07.112 --> 00:16:10.575 

Panie Burmistrzu w tym sprawozdaniu. 

 

00:16:11.516 --> 00:16:15.919 

Ja już też wcześniej mi strażacy z OSP wskazywali, 

 

00:16:15.959 --> 00:16:19.022 

ale argumentacja była różna, ale na to jeszcze nie 

wpadli. 
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00:16:19.042 --> 00:16:20.163 

Chodzi o te kłady właśnie. 

 

00:16:20.183 --> 00:16:24.046 

One się bardzo dobrze sprawdziły, ale my tych 

kładów nie mieliśmy. 

 

00:16:24.246 --> 00:16:29.711 

Praktycznie można powiedzieć, że to były prywatne 

jednostki. 

 

00:16:29.751 --> 00:16:33.954 

Także uważam, że trzeba by się pochylić Panie 

Burmistrzu nad tym, 

 

00:16:33.974 --> 00:16:38.478 

żeby doposażyć nasze OSP w takie kłady. 

 

00:16:39.438 --> 00:16:42.820 

Też jest mowa o tych dronach z kamerami 

termowizyjnymi, 

 

00:16:42.860 --> 00:16:45.122 

ale te kłady moim zdaniem są najważniejsze, 

 

00:16:45.162 --> 00:16:49.704 

także jeżeliby jakieś pieniążki pojawiły zewnętrzne i 

my byśmy 

 

00:16:49.724 --> 00:16:51.845 

musieli się do tego na przykład dołożyć, 

 

00:16:51.865 --> 00:16:52.886 

a może i będzie 100%. 

 

00:16:52.906 --> 00:16:57.629 

Także uważam, że to jest ważna sprawa i godna, 

 

00:16:57.849 --> 00:16:59.190 

żeby się nad tym pochylić. Dziękuję bardzo. 

 

00:17:00.670 --> 00:17:02.231 

- Dziękuję. 

 

00:17:02.271 --> 00:17:03.592 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:17:04.263 --> 00:17:05.463 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:17:05.503 --> 00:17:06.984 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:17:07.024 --> 00:17:08.244 

Panie Burmistrzu. 

 

00:17:08.324 --> 00:17:12.906 

Konkretnie dwa pytania natury prawnej i natury 

formalnej w kontekście 

 

00:17:12.946 --> 00:17:14.666 

tego pożaru. 

 

00:17:14.766 --> 00:17:19.268 

W dużym uproszczeniu był to już czwarty pożar tej 

nieruchomości. 

 

00:17:19.288 --> 00:17:23.669 

Ja zdaję sobie sprawę, że stan prawny tej 

nieruchomości jest bardzo 

 

00:17:23.709 --> 00:17:29.251 

wątpliwy, ponieważ tam jest temat bardzo zawiły z 

właścicielem, 

 

00:17:29.311 --> 00:17:33.372 

z reprezentującą tego poprzedniego właściciela 

kancelarią. 

 

00:17:34.282 --> 00:17:38.805 

Niemniej w związku z ilością oczywiście jaka miała 

miejsce, 

 

00:17:38.845 --> 00:17:39.946 

która spłonęła. 

 

00:17:40.026 --> 00:17:42.788 

Wiem też, że są jeszcze dwa magazyny. 

 

00:17:42.848 --> 00:17:45.931 

Z czego jeden magazyn jest bardzo blisko bloków, 

 

00:17:45.971 --> 00:17:48.012 

około trzech metrów. 

 

00:17:48.052 --> 00:17:49.693 

Słuchy mnie doszły oczywiście od mieszkańców, 

 

00:17:49.733 --> 00:17:55.057 

że ten magazyn jest również może nie w pełni 

zapełniony materiałami, 

 

00:17:55.097 --> 00:17:57.199 

niemniej znajdują się tam również rzeczy, 

 

00:17:57.219 --> 00:17:58.620 
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które mogłyby ulec spaleniu. 

 

00:17:59.487 --> 00:18:01.109 

Natury formalnej to jest pytanie takie, 

 

00:18:01.169 --> 00:18:03.631 

czy do wczoraj gmina w związku z tym, 

 

00:18:03.671 --> 00:18:06.414 

że już wcześniej były trzy pożary, 

 

00:18:06.494 --> 00:18:10.278 

pisma oczywiście były skierowane do właściwych 

instytucji i osób, 

 

00:18:10.338 --> 00:18:12.400 

patrz tej kancelarii. 

 

00:18:12.480 --> 00:18:18.326 

Natury prawnej, kiedy my jako gmina bardzo 

chcielibyśmy usunąć te 

 

00:18:18.366 --> 00:18:23.371 

odpady, to czy dobrze interpretuje zapis art. 26a 

ustawy o odpadach, 

 

00:18:24.470 --> 00:18:29.033 

kiedy to w związku z zagrożeniem życia i zdrowia 

moglibyśmy my to 

 

00:18:29.093 --> 00:18:30.314 

posprzątać jako samorząd. 

 

00:18:30.334 --> 00:18:32.555 

Ja wiem, że to jest teren prywatny, 

 

00:18:32.575 --> 00:18:37.458 

że to jest bardzo skomplikowana sprawa formalno-

prawna tak naprawdę, 

 

00:18:37.498 --> 00:18:42.661 

ale kiedy wiemy, że jest ten magazyn trzy metry od 

bloków, 

 

00:18:42.761 --> 00:18:47.604 

od mieszkań mieszkańców, żeby znowu uniknąć być 

może takich podpaleń, 

 

00:18:47.644 --> 00:18:49.225 

bo komuś ewidentnie zależy bardzo, 

 

00:18:50.666 --> 00:18:52.087 

żeby te nieruchomości płonęły. 

 

00:18:53.300 --> 00:18:57.122 

I nawet kiedy chcielibyśmy monitorować ten teren, 

 

00:18:57.202 --> 00:19:00.144 

nie wiem patrolami i tak dalej. 

 

00:19:00.204 --> 00:19:03.286 

Wzmocnić nadzór, to komuś komu zależy, 

 

00:19:03.326 --> 00:19:05.447 

zawsze mu się uda to podpalić. 

 

00:19:05.487 --> 00:19:10.309 

Czy natury poprzez ustawę o utrzymaniu w czystości 

moglibyśmy, 

 

00:19:10.369 --> 00:19:13.791 

Panie Mecenas posprzątać te magazyny? 

 

00:19:13.831 --> 00:19:16.193 

Oczywiście kierując się życiem i zdrowiem tych 

mieszkańców, tak? 

 

00:19:19.034 --> 00:19:20.455 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:19:24.357 --> 00:19:26.858 

- Szanowny Panie Radny, Szanowni Państwo. 

 

00:19:26.878 --> 00:19:31.321 

Z informacji, którą ja posiadam, to w okresie od 22 

kwietnia 2023 

 

00:19:31.341 --> 00:19:32.502 

do niedzieli było sześć pożarów, a nie cztery. 

 

00:19:38.738 --> 00:19:45.007 

Różnej skali, natomiast ten w ostatnią niedzielę był 

największy 

 

00:19:45.128 --> 00:19:48.773 

z tego względu, że objął największy obszar, 

 

00:19:48.833 --> 00:19:53.199 

jeśli chodzi o powierzchnię, która uległa spaleniu. 

 

00:19:54.261 --> 00:19:57.484 

Jeśli chodzi o aspekty prawne, to ja za chwilkę też 

poproszę Panie 

 

00:19:57.504 --> 00:20:00.608 
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Mecenas, natomiast ten art. 26a, myślę że Pan 

Marcin też by chciał 

 

00:20:00.648 --> 00:20:03.751 

kilka słów powiedzieć odnośnie tego artykułu, 

 

00:20:03.811 --> 00:20:04.953 

który Pan Radny przytoczył. 

 

00:20:05.013 --> 00:20:07.836 

Także bardzo proszę Pan Marcin, a później oddamy 

chwilkę głos 

 

00:20:07.876 --> 00:20:08.877 

też Paniom Mecenas. 

 

00:20:11.002 --> 00:20:12.862 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

00:20:12.942 --> 00:20:16.263 

Panie Radny Piotrze. 

 

00:20:16.323 --> 00:20:20.824 

W przypadku, o którym Pan mówi organem 

władnym do prowadzenia 

 

00:20:20.844 --> 00:20:24.945 

wszczęcia postępowania będzie WIOŚ w Zielonej 

Górze, 

 

00:20:24.965 --> 00:20:28.345 

ponieważ działka nie stanowi własności gminy. 

 

00:20:28.405 --> 00:20:30.966 

Działka nie stanowi własności osoby fizycznej, 

 

00:20:31.026 --> 00:20:34.586 

tylko spółki i ta spółka nie jest w likwidacji. 

 

00:20:34.626 --> 00:20:39.247 

Oficjalnie prowadzi działalność, więc w takich 

wypadkach WIOŚ jest 

 

00:20:39.428 --> 00:20:45.349 

organem władnym do prowadzenia postępowania i 

pismo do WIOŚ od nas, 

 

00:20:45.409 --> 00:20:47.970 

dzisiaj jest już w zasadzie pismo gotowe. 

 

00:20:47.990 --> 00:20:50.291 

Dzisiaj zostanie w tej sprawie wysłane. Dziękuję. 

 

00:20:53.191 --> 00:20:55.032 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:20:55.112 --> 00:20:58.233 

Proszę jeszcze (...) Pani Mecenas, tak? 

 

00:21:01.065 --> 00:21:04.646 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

00:21:04.706 --> 00:21:05.727 

Panie Burmistrzu. 

 

00:21:05.827 --> 00:21:12.588 

Odnosząc się do pytania Pana Radnego o możliwość 

zastosowania art. 

 

00:21:12.768 --> 00:21:15.709 

26a ustawy o odpadach, bo ustawa czystościowa 

tego nie reguluje. 

 

00:21:15.729 --> 00:21:16.810 

W tym artykule jest też szereg wyłączeń, 

 

00:21:16.830 --> 00:21:18.530 

więc żeby tak naprawdę udzielić kompleksowej 

odpowiedzi ja musiałabym 

 

00:21:18.550 --> 00:21:20.911 

mieć informacje merytoryczne, których w tym 

momencie nie posiadam, 

 

00:21:20.931 --> 00:21:23.311 

ponieważ zastosowanie tego przepisu zostało przez 

ustawodawcę 

 

00:21:23.371 --> 00:21:25.592 

wyłączone w pewnych konkretnych przypadkach. 

 

00:21:25.632 --> 00:21:27.893 

I to jest jakby zależne od wiedzy merytorycznej, 

 

00:21:27.953 --> 00:21:29.173 

której ja nie mam w tym momencie. 

 

00:21:29.733 --> 00:21:33.015 

Ja nie wiem, czy tam było pozwolenie na 

składowanie odpadów i jak 

 

00:21:33.035 --> 00:21:34.536 

wyglądał stan faktyczny. 

 

00:21:34.636 --> 00:21:36.597 

Tutaj nie chciałabym Państwa wprowadzać w błąd. 
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00:21:37.177 --> 00:21:39.898 

Treść artykułu jakby przepisu ja mogę przytoczyć, 

 

00:21:39.958 --> 00:21:41.879 

ale czy on ma zastosowanie w tej konkretnej 

sytuacji, 

 

00:21:41.919 --> 00:21:44.421 

to ja w tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć. 

 

00:21:46.682 --> 00:21:48.783 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

00:21:51.785 --> 00:21:53.366 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. 

 

00:21:53.387 --> 00:21:57.810 

Panie Burmistrzu, bo nie ukrywam zaintrygował 

mnie Pan informacją 

 

00:21:57.891 --> 00:22:02.134 

odnośnie wczorajszego spotkania z komornikiem 

odnośnie tutaj tej 

 

00:22:02.174 --> 00:22:03.335 

wspomnianej firmy. 

 

00:22:03.375 --> 00:22:06.258 

Czy moglibyście uchylić rąbka tajemnicy, 

 

00:22:06.318 --> 00:22:07.779 

jak zakończyły się te rozmowy? 

 

00:22:07.839 --> 00:22:13.805 

Jak wygląda szansa na odzyskanie ewentualnie 

środków gminy, 

 

00:22:13.845 --> 00:22:16.187 

które tutaj są należne? 

 

00:22:16.767 --> 00:22:19.449 

I drugie pytanie z gatunku tych retorycznych. 

 

00:22:19.469 --> 00:22:22.910 

czy znane są już powody zaistniałej sytuacji? 

 

00:22:22.970 --> 00:22:27.073 

Wszyscy się domyślamy, ale czy jakby są jakieś 

poszlaki, 

 

00:22:27.093 --> 00:22:29.034 

kto mógł doprowadzić do tej sytuacji podpalenia? 

 

00:22:31.315 --> 00:22:34.817 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pani Radna (...) Pan 

Burmistrz się zgłosił, 

 

00:22:34.857 --> 00:22:35.897 

to może najpierw. 

 

00:22:35.957 --> 00:22:37.578 

Bardzo proszę. 

 

00:22:37.638 --> 00:22:41.020 

- Szanowny Panie Radny, domyślać myślę, 

 

00:22:41.040 --> 00:22:42.421 

że domyśla się bardzo wiele osób, 

 

00:22:42.441 --> 00:22:44.722 

natomiast póki nie będziemy mieć oficjalnego 

dokumentu, 

 

00:22:46.798 --> 00:22:48.219 

to ciężko mi jest wyrokować. 

 

00:22:48.259 --> 00:22:50.400 

Ja informacje mam. 

 

00:22:50.440 --> 00:22:53.862 

Myślę, że Państwo też te informacje gdzieś 

usłyszeliście, 

 

00:22:53.902 --> 00:22:57.264 

że pożar pojawił się w trzech miejscach na tej 

lokalizacji. 

 

00:22:57.324 --> 00:23:01.187 

To tyle z tych spekulacji na dzisiaj, 

 

00:23:01.207 --> 00:23:03.888 

natomiast aspekty prawne odnośnie wczorajszego 

spotkania myślę, 

 

00:23:03.908 --> 00:23:05.249 

że Pan Marcin. Panie Marcinie, tak? 

 

00:23:05.669 --> 00:23:09.612 

To Pan Marcin przekaże, w którym punkcie my 

dzisiaj jesteśmy i co to 

 

00:23:09.652 --> 00:23:12.433 

naprawdę, jakie elementy musiałyby zostać 

spełnione, 
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00:23:12.473 --> 00:23:15.435 

żebyśmy mogli w ogóle mówić o odzyskaniu tych 

środków finansowych, 

 

00:23:15.495 --> 00:23:20.618 

a co dalej się z tym wiąże, żebyśmy mogli w 

jakikolwiek sposób ruszyć. 

 

00:23:20.658 --> 00:23:21.839 

To bardzo bym prosił, Pan Skarbnik. 

 

00:23:23.417 --> 00:23:24.819 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

00:23:24.839 --> 00:23:26.361 

Szanowni Państwo, co do odzyskania środków, 

 

00:23:26.401 --> 00:23:30.807 

to jest mało optymistyczne, bo tam jest 

kilkudziesięciu wierzycieli. 

 

00:23:30.827 --> 00:23:32.829 

Przed nami są Urząd Skarbowy, ZUS, 

 

00:23:32.869 --> 00:23:35.292 

także gdzieś tam jesteśmy, mimo że jako gmina 

jesteśmy 

 

00:23:35.312 --> 00:23:36.554 

uprzywilejowani, to jesteśmy daleko, 

 

00:23:36.614 --> 00:23:38.817 

daleko w tyle za innymi. 

 

00:23:40.044 --> 00:23:43.267 

Co do wczorajszego spotkania. 

 

00:23:43.287 --> 00:23:44.988 

To jest spółka. Spółka jak Pan Burmistrz powiedział 

nie jest 

 

00:23:45.008 --> 00:23:47.650 

w likwidacji, ale spółka nie ma zarządu. 

 

00:23:47.690 --> 00:23:48.871 

Prezes zarządu zmarł. 

 

00:23:49.692 --> 00:23:52.834 

Spółka też nie ma jakby następców prawnych, 

 

00:23:52.874 --> 00:23:54.495 

więc spółka jest. 

 

00:23:54.875 --> 00:23:56.096 

Nie ma zarządu. 

 

00:23:56.136 --> 00:23:59.399 

Komornik nie ma komu dostarczyć pism 

procesowych. 

 

00:24:02.155 --> 00:24:03.517 

Zarząd był oczywiście tak. 

 

00:24:03.557 --> 00:24:07.981 

Właściciel był wspólnikiem jedynym prezesem 

zarządu bez prokurentów, 

 

00:24:08.041 --> 00:24:11.084 

bez innych osób władnych, bez rady nadzorczej. 

 

00:24:13.538 --> 00:24:17.261 

Nie ma organu. My jako wierzyciel wystąpiliśmy do 

komornika 

 

00:24:17.321 --> 00:24:22.244 

o stanowienie jakby pełnomocnika, kuratora. 

 

00:24:22.304 --> 00:24:26.207 

Kuratora dla tej spółki. 

 

00:24:26.247 --> 00:24:28.048 

Referendarz sądowy odmówił nam. 

 

00:24:28.109 --> 00:24:30.750 

Odmówił, nie widzi takiej potrzeby. 

 

00:24:30.770 --> 00:24:33.713 

W tej chwili stoimy na stanowisku, że trzeba, 

 

00:24:33.733 --> 00:24:37.855 

że tak powiem zaangażować to już nie referendarza 

sądowego tylko 

 

00:24:37.895 --> 00:24:40.740 

przełożonych. 

 

00:24:40.760 --> 00:24:44.002 

Pana referendarza i może w inny sposób spróbować, 

 

00:24:44.042 --> 00:24:48.726 

żeby ustanowić kuratora pełnomocnika. 

 

00:24:48.786 --> 00:24:50.827 

Jak zwał, tak zwał. 
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00:24:50.887 --> 00:24:52.548 

Likwidatora. 

 

00:24:52.608 --> 00:24:55.930 

Tu mówimy o osoby, która będzie mogła odbierać 

pismo od komornika, 

 

00:24:55.970 --> 00:25:00.518 

żeby licencja komornicza mogła dalej pójść do 

przodu. 

 

00:25:00.618 --> 00:25:04.320 

I na tym stanęło wczoraj, więc tutaj pomysłów jest 

kilka. 

 

00:25:04.380 --> 00:25:05.441 

O wszystkich nie chciałbym mówić, 

 

00:25:05.501 --> 00:25:08.003 

ale liczymy na to, że pójdzie do przodu sprawa. 

 

00:25:08.063 --> 00:25:10.424 

- Jak mogę to uzupełnię wypowiedź Pana Skarbnika. 

 

00:25:10.464 --> 00:25:14.167 

My również w dniu dzisiejszym chcemy wysłać 

ponowne pismo do sądu. 

 

00:25:14.207 --> 00:25:15.347 

Tutaj usiądziemy. 

 

00:25:15.387 --> 00:25:18.169 

Będzie wkład merytoryczny, czyli od służby 

dostaniemy informację, 

 

00:25:18.189 --> 00:25:21.611 

co naprawdę uległo spaleniu i jakie są zagrożenia na 

przyszłość. 

 

00:25:21.631 --> 00:25:24.653 

Dołączymy materiały zdjęciowe, mapkę poglądową. 

 

00:25:24.693 --> 00:25:28.236 

I tutaj ubierzemy to w aspekty prawne przy pomocy 

biura. 

 

00:25:28.296 --> 00:25:31.758 

I takie pismo chcielibyśmy, również dzisiaj wysłać do 

sądu, 

 

00:25:31.818 --> 00:25:37.781 

aby sąd inaczej objął nadzorem to w taki sposób, 

 

00:25:37.821 --> 00:25:41.823 

żebyśmy my mogli czuć się bezpiecznie i żeby dalej 

można było ruszyć 

 

00:25:41.883 --> 00:25:43.264 

dalszy etap tych postępowań. 

 

00:25:43.304 --> 00:25:46.406 

Taki jest plan i to pismo dzisiaj również będzie z 

Urzędu Miejskiego wychodziło. 

 

00:25:48.467 --> 00:25:50.688 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pani Radna Izabela 

Wojewoda. 

 

00:25:51.306 --> 00:25:52.668 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:25:52.688 --> 00:25:53.769 

Szanowni Państwo Radni. 

 

00:25:54.169 --> 00:25:57.373 

Może bardziej pytanie do Pana dowódcy, 

 

00:25:57.393 --> 00:25:59.255 

do Pana Mirosława. 

 

00:25:59.395 --> 00:26:05.082 

Jak byliśmy w parku, to nas tam policja głośnikami 

wyganiała mówiąc, 

 

00:26:05.162 --> 00:26:06.964 

że palą się chemikalia. 

 

00:26:07.044 --> 00:26:08.345 

Dym jest szkodliwy dla dzieci. 

 

00:26:08.386 --> 00:26:09.507 

Prosimy opuścić park. 

 

00:26:10.047 --> 00:26:12.529 

Czy można by ewentualnie jakieś uzupełnienie tych 

informacji, 

 

00:26:12.569 --> 00:26:14.350 

czy faktycznie dym był szkodliwy? 

 

00:26:14.370 --> 00:26:18.353 

Bo ta chmara dymu szła razem z nami jak 

wracaliśmy z tego parku. 

 

00:26:18.413 --> 00:26:21.155 

Dokładnie krążyła sobie ta chmara dymu i szła. 
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00:26:21.195 --> 00:26:23.717 

I my w tym dymie przebywaliśmy dosyć długo, 

 

00:26:23.757 --> 00:26:27.740 

więc trochę strach padł na te wszystkie dzieci 

wybiegające z parku. 

 

00:26:27.800 --> 00:26:29.141 

Czy faktycznie były to chemikalia? 

 

00:26:29.181 --> 00:26:32.483 

I czy ten dym był szkodliwy? 

 

00:26:32.563 --> 00:26:35.005 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado. 

 

00:26:35.683 --> 00:26:38.126 

Oczywiście każdy dym jest szkodliwy. 

 

00:26:38.166 --> 00:26:44.913 

Substancje, które były gromadzone w tym zakładzie 

do produkcji 

 

00:26:44.933 --> 00:26:48.517 

w wyniku pożaru wydzielały mnóstwo szkodliwych 

substancji. 

 

00:26:48.617 --> 00:26:53.162 

I to, że policja Państwa, za przeproszeniem 

wyganiała, 

 

00:26:53.182 --> 00:26:54.684 

to było bardzo dobre postępowanie. 

 

00:26:55.865 --> 00:26:57.226 

Zdrowie jest najważniejsze. 

 

00:26:57.286 --> 00:26:59.326 

Nie było zagrożenia życia dla Państwa, 

 

00:26:59.466 --> 00:27:02.508 

ale Państwa zdrowie było zagrożone, tak? 

 

00:27:02.548 --> 00:27:06.229 

Ze względu na te substancje, które znajdują się w 

szkodliwym dymie, 

 

00:27:06.809 --> 00:27:10.430 

więc jak najbardziej popieram tutaj działania policji, 

 

00:27:10.470 --> 00:27:14.512 

że usuwała osoby postronne jak najdalej od tego 

zdarzenia. 

 

00:27:17.296 --> 00:27:19.237 

No wie Pani, no ja gdybym stał w dymie, 

 

00:27:19.277 --> 00:27:20.858 

to ja bym uciekał stamtąd, tak? 

 

00:27:20.878 --> 00:27:22.058 

No jeżeli Pani lubi stać w dymie, 

 

00:27:22.798 --> 00:27:29.941 

to proszę stać, ale to na pewno nie służyło Pani 

zdrowiu. 

 

00:27:30.001 --> 00:27:34.003 

- Zawsze się znajdą jacyś ciekawcy, którzy będą 

poświęcać swoje 

 

00:27:34.043 --> 00:27:37.184 

zdrowie na rzecz zainteresowań. 

 

00:27:37.224 --> 00:27:39.045 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:27:40.302 --> 00:27:41.963 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:27:41.983 --> 00:27:43.223 

Szanowni Radni. 

 

00:27:43.263 --> 00:27:46.844 

Ja mam tylko takie zapytanie dotyczące sposobu 

rozwiązania tej 

 

00:27:46.884 --> 00:27:51.226 

sprawy, bo tutaj mamy Kodeks Spółek Prawa 

Handlowego się nam kłania 

 

00:27:51.286 --> 00:27:55.107 

i Kodeks Cywilny jeśli chodzi o dziedziczenie i 

ewentualne sprawy 

 

00:27:55.147 --> 00:27:58.368 

związane z nieobjęciem udziału w spółce, 

 

00:27:58.408 --> 00:28:01.870 

natomiast pytanie zasadnicze. 

 

00:28:01.950 --> 00:28:06.111 

Od kiedy trwa proces spadkowy? 
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00:28:06.171 --> 00:28:11.380 

Ile czasu, bo skoro Pan Burmistrz wspomniał (...) 

Przepraszam. 

 

00:28:11.480 --> 00:28:18.629 

Proces spadkowy jest dlatego, że objęcie udziału w 

spółce po odejściu 

 

00:28:18.649 --> 00:28:23.456 

z tego świata właściciela wiąże się między innymi z 

objęciem udziałów 

 

00:28:23.496 --> 00:28:25.259 

przez rodzinę. 

 

00:28:25.299 --> 00:28:27.320 

Wynika to z kodeksu między innymi cywilnego, 

 

00:28:27.360 --> 00:28:30.984 

natomiast też i wynika to z Kodeksu Spółek Prawa 

Handlowego, 

 

00:28:31.024 --> 00:28:32.285 

natomiast pytanie. 

 

00:28:32.405 --> 00:28:33.986 

Ile czasu ten proces trwa? 

 

00:28:34.206 --> 00:28:37.969 

Skoro burmistrz wspomniał, że już sześciokrotnie 

doszło do takiego 

 

00:28:38.010 --> 00:28:44.275 

zdarzenia, to szkoda, że późno reagujemy na taką 

sytuację. 

 

00:28:44.415 --> 00:28:49.099 

I wydaje mi się, że należałoby teraz przedłożyć i 

wszystkie ręce 

 

00:28:49.139 --> 00:28:51.161 

położyć na pokład. 

 

00:28:51.201 --> 00:28:55.284 

Sprawdzić przede wszystkim przy pomocy 

oczywiście strażaków, 

 

00:28:55.344 --> 00:28:58.647 

czy rzeczywiście te materiały, o których Radny Piotr 

wspominał, 

 

00:28:58.687 --> 00:29:01.049 

znajdują się tak blisko zabudowań. 

 

00:29:01.129 --> 00:29:06.173 

No bo staje się w tym momencie to sprawa chyba 

wyższego rzędu. Dziękuję bardzo. 

 

00:29:08.836 --> 00:29:09.937 

- Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:29:11.798 --> 00:29:13.520 

- Panie Radny, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:29:13.560 --> 00:29:16.542 

Szanowni Państwo. 

 

00:29:16.562 --> 00:29:22.704 

My nie mamy żadnych potwierdzonych informacji, 

 

00:29:22.744 --> 00:29:24.785 

że proces spadkowy trwa. 

 

00:29:24.825 --> 00:29:27.846 

To jest pierwsza sprawa, bo gdyby trwał to 

mielibyśmy taką 

 

00:29:27.886 --> 00:29:30.727 

informację, chociażby sąd by miał. 

 

00:29:30.767 --> 00:29:34.248 

Z tego co my się próbujemy dowiedzieć różnymi 

informacjami, 

 

00:29:34.288 --> 00:29:38.309 

różnymi kanałami tych informacji, no to przepisy 

polskie mówią, 

 

00:29:38.349 --> 00:29:41.650 

że proces spadkowy można przejąć spadek, 

 

00:29:41.710 --> 00:29:44.911 

bądź też odrzucić spadek w ciągu pół roku, 

 

00:29:44.951 --> 00:29:45.991 

czyli sześć miesięcy. 

 

00:29:46.071 --> 00:29:47.432 

Prawo niemieckie jest zupełnie inne. 

 

00:29:47.492 --> 00:29:51.933 

Tam jest dwa lata, natomiast my do dnia 

dzisiejszego nie mamy żadnej 

 

00:29:51.973 --> 00:29:56.675 
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kompletnej potwierdzonej informacji, czy 

ktokolwiek (...) Inaczej, 

 

00:29:56.715 --> 00:30:01.497 

czy ten proces w ogóle ruszył i jakie są efekty tego 

procesu. 

 

00:30:01.537 --> 00:30:03.818 

My próbujemy te informacje uzyskać Szanowni 

Państwo, 

 

00:30:03.838 --> 00:30:07.240 

natomiast w roli, w której jesteśmy jako gmina, 

 

00:30:07.300 --> 00:30:10.921 

czyli jednego z kilkudziesięciu wierzycieli my mamy 

ograniczone pole 

 

00:30:10.941 --> 00:30:12.442 

manewru. Nie mamy kogo pytać wprost, 

 

00:30:13.570 --> 00:30:16.472 

dlatego próbujemy wszelkimi możliwymi sposobami 

uzyskać te 

 

00:30:16.492 --> 00:30:18.893 

informacje, chociażby dzisiaj kolejne pismo. 

 

00:30:18.953 --> 00:30:21.735 

Po drugie, to nie jest tak, że my się dzisiaj 

obudziliśmy po kolejnym 

 

00:30:21.795 --> 00:30:24.996 

pożarze i nagle zaczęliśmy szukać różnych 

informacji, 

 

00:30:25.056 --> 00:30:28.958 

ponieważ cała teczka, która jest przede mną 

świadczy o tym również, 

 

00:30:28.998 --> 00:30:32.620 

że te informacje wcześniej, różne ruchy, 

 

00:30:32.741 --> 00:30:35.702 

pisma kierowaliśmy tam, gdzie tylko mogliśmy. 

 

00:30:35.742 --> 00:30:37.583 

Natomiast to, co zostało, Szanowni Państwo, 

 

00:30:37.623 --> 00:30:39.944 

dzisiaj wypowiedziane w końcówce 2023 roku, o ile 

ja się nie mylę. 

 

00:30:43.446 --> 00:30:44.547 

Grudzień, tak? 

 

00:30:44.607 --> 00:30:47.509 

Postanowieniem sądu. 

 

00:30:47.729 --> 00:30:56.174 

Sąd inaczej widział i oddalił wniosek o ustanowienie 

kuratora. 

 

00:30:56.214 --> 00:30:57.755 

Możemy się zgadzać, bądź nie zgadzać, 

 

00:30:57.775 --> 00:31:00.096 

natomiast decyzja sądu była jednokierunkowa dla 

nas. 

 

00:31:00.136 --> 00:31:05.899 

Brak kuratora w przypadku, kiedy firma de facto nie 

jest wpisana jako 

 

00:31:05.939 --> 00:31:08.341 

stan likwidacji, upadłości i tak dalej. 

 

00:31:08.401 --> 00:31:11.883 

Przy braku osoby reprezentatywnej, bo jest brak 

organu. 

 

00:31:12.884 --> 00:31:16.447 

Jedyny właściciel był jednocześnie prezesem 

zarządu. 

 

00:31:16.508 --> 00:31:21.032 

Po śmierci tej osoby nie ma żadnej innej osoby, 

 

00:31:22.734 --> 00:31:27.119 

która ma pełnomocnictwo do reprezentowania tej 

spółki na zewnątrz. 

 

00:31:27.159 --> 00:31:30.202 

Jako że to była spółka ZOAL prywatna nie było 

obowiązku 

 

00:31:30.923 --> 00:31:34.864 

innego organu, czyli Rady Nadzorczej. I tej Rady 

Nadzorczej nie ma. 

 

00:31:34.864 --> 00:31:38.969 

Jedynym kontaktem, który mamy my jako jeden z 

kilkudziesięciu wierzycieli, 

 

00:31:38.969 --> 00:31:45.779 
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jak i inni wierzyciele, to jest firma Pełnomocnicy 

Prawni z Warszawy, 

 

00:31:45.779 --> 00:31:47.918 

do których kierujemy różne pisma. 

 

00:31:47.918 --> 00:31:51.362 

Nie tylko my, no i to jest wszystko, co możemy 

Szanowni Państwo na ten moment zrobić. 

 

00:31:51.362 --> 00:31:57.994 

Pomysłem to było naszym, jak i Pani komornik, tak? 

Która się sprawą zajmuje. 

 

00:31:57.994 --> 00:32:03.804 

Ustanowienie no kuratora, natomiast sąd w grudniu 

2023 roku, 

 

00:32:03.844 --> 00:32:06.507 

postanowieniem oddalił ten wniosek. 

 

00:32:06.527 --> 00:32:10.191 

W związku z tym to, co kilka minut temu Państwu 

przekazywałem. 

 

00:32:10.231 --> 00:32:15.457 

Mamy plan kolejny na to, żeby ponownie sporządzić 

pismo do sądu. 

 

00:32:15.497 --> 00:32:16.639 

Mocno je umotywować. 

 

00:32:17.878 --> 00:32:20.239 

Wskazać zagrożenia, które my widzimy, 

 

00:32:20.279 --> 00:32:21.759 

bo to co Państwo doskonale wiecie, 

 

00:32:21.799 --> 00:32:23.320 

tam nie wszystko uległo spaleniu. 

 

00:32:23.380 --> 00:32:24.460 

Zgadza się. 

 

00:32:24.500 --> 00:32:28.781 

Nie wszystkie obiekty w niedzielę zostały spalone. 

 

00:32:28.841 --> 00:32:29.982 

Kilka obiektów zostało. 

 

00:32:30.002 --> 00:32:33.223 

W tych obiektach również znajdują się różne 

materiały, 

 

00:32:33.263 --> 00:32:34.283 

czyli pianki, obicia. 

 

00:32:35.804 --> 00:32:38.265 

Kolejnym elementem myślę, że Pan dowódca też 

potwierdzi. 

 

00:32:38.305 --> 00:32:41.307 

Problematyczne było to, że na dachach większości 

tych budynków była 

 

00:32:41.367 --> 00:32:44.729 

papa, która się paliła, to też wytwarzało ten czarny, 

 

00:32:44.749 --> 00:32:46.050 

a nie siwy dym. 

 

00:32:46.090 --> 00:32:47.470 

Czyste drewno byłoby siwe. 

 

00:32:47.550 --> 00:32:49.692 

No to są informacje, które my mamy, 

 

00:32:49.712 --> 00:32:52.133 

natomiast my naprawdę szanowni państwo mamy 

problem, 

 

00:32:52.193 --> 00:32:55.855 

żeby w ogóle się dowiedzieć, czy po drugiej stronie 

odbywają się 

 

00:32:55.895 --> 00:32:58.177 

jakiekolwiek ruchy. 

 

00:32:58.217 --> 00:33:00.098 

Dziękuję. 

 

00:33:00.158 --> 00:33:02.279 

- Dziękuję. Pan Burmistrz Marcin Górzny, bardzo 

proszę. 

 

00:33:04.858 --> 00:33:08.442 

- To jeszcze tytułem uzupełnienia i ustosunkowania 

się do słów Radnego 

 

00:33:08.502 --> 00:33:11.345 

Sebastiana Różyckiego. 

 

00:33:11.425 --> 00:33:14.208 

Panie Sebastianie, Panie Radny. 

 

00:33:14.248 --> 00:33:16.550 
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Sprawy spadkowe, o które Pan pytał, 

 

00:33:16.611 --> 00:33:18.132 

to jest tak naprawdę wątek poboczny. 

 

00:33:18.192 --> 00:33:23.157 

Ta spółka nie ma organu, nie jest reprezentowana i 

nawet zakończenie 

 

00:33:23.197 --> 00:33:29.198 

sprawy spadkowej nam jako wierzycielowi niewiele 

pomoże, 

 

00:33:29.278 --> 00:33:33.700 

tak? Bo nie będzie komu dostarczać korespondencji. 

 

00:33:33.760 --> 00:33:37.201 

I na tym w tej chwili chyba wszyscy się skupiamy. 

 

00:33:37.261 --> 00:33:41.543 

To znaczy my jako jeden z wierzycieli i Pani 

komornik. 

 

00:33:41.563 --> 00:33:44.343 

I na wczorajszym spotkaniu to jasno wybrzmiało. 

 

00:33:44.384 --> 00:33:48.005 

Nakreśliliśmy sobie plan działania w tej chwili, 

 

00:33:48.065 --> 00:33:50.165 

to o czym mówił Burmistrz Szefner. 

 

00:33:50.205 --> 00:33:57.208 

Zmierzamy do tego, żeby sąd podszedł do tej 

sprawy inaczej. Dziękuję. 

 

00:33:58.209 --> 00:34:01.933 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

00:34:01.993 --> 00:34:03.795 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący. 

 

00:34:03.995 --> 00:34:09.580 

Jednym słowem w rękach tylko sądu jest orzeczenie 

o wystawieniu 

 

00:34:09.640 --> 00:34:13.484 

kuratora i postawieniu spółki w proces likwidacji, 

 

00:34:13.544 --> 00:34:15.025 

tak naprawdę. 

 

00:34:15.205 --> 00:34:17.687 

Tak, bo jeżeli wyznaczyliby kuratora, 

 

00:34:17.727 --> 00:34:20.530 

to wtedy kurator może przejąć i podjąć, 

 

00:34:20.710 --> 00:34:25.774 

więc być może warto byłoby widząc wpisy do ksiąg 

wieczystych, 

 

00:34:25.814 --> 00:34:29.797 

bo do tego Państwo jako urząd macie wgląd. 

 

00:34:29.817 --> 00:34:33.640 

Może próbować się porozumieć wspólnie z innymi 

wierzycielami 

 

00:34:33.680 --> 00:34:37.803 

i wystosować zbiorczy pozew i wniosek do sądu. 

 

00:34:37.843 --> 00:34:39.785 

Nie wiem, czy to być może się już zadziało, 

 

00:34:39.865 --> 00:34:44.489 

ale po prostu ja tylko sugeruję jakby z mojego 

doświadczenia. 

 

00:34:44.509 --> 00:34:45.710 

Dziękuję. 

 

00:34:45.790 --> 00:34:48.872 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:34:48.892 --> 00:34:51.334 

- Ja oddam głos Pani Mecenas, to w kilku słowach 

powie, 

 

00:34:51.374 --> 00:34:54.937 

że to co Pan Radny powiedział, to już trwa i trwało. 

 

00:34:55.618 --> 00:34:57.259 

Potwierdzam to co Pan Radny powiedział. 

 

00:34:57.279 --> 00:35:02.844 

Gdyby sąd wcześniej w grudniu wydał bardziej 

korzystne dla nas 

 

00:35:02.884 --> 00:35:06.027 

postanowienie, to bylibyśmy dzisiaj w zupełnie innej 

sytuacji. 

 

00:35:06.087 --> 00:35:07.148 

Pani Aniu bardzo bym prosił. 
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00:35:09.267 --> 00:35:10.730 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

00:35:10.790 --> 00:35:11.911 

Panie Burmistrzu. 

 

00:35:11.951 --> 00:35:15.437 

Panie Radny tutaj działania podejmowane przez 

wszystkich wierzycieli 

 

00:35:15.497 --> 00:35:19.103 

zmierzają do tego żeby ci wierzyciele uzyskali 

zaspokojenie, 

 

00:35:19.143 --> 00:35:21.887 

czyli realizację swoich roszczeń, które są zgłoszone 

w toku 

 

00:35:21.907 --> 00:35:24.711 

postępowania egzekucyjnego. 

 

00:35:24.751 --> 00:35:26.413 

Każdy wierzyciel działa we własnym interesie, 

 

00:35:26.453 --> 00:35:29.816 

ale tak naprawdę też w interesie wspólnym pewne 

działania są 

 

00:35:29.876 --> 00:35:33.920 

podejmowane po to, żeby doszło do zakończenia 

tego procesu 

 

00:35:34.241 --> 00:35:36.082 

egzekucyjnego. 

 

00:35:36.102 --> 00:35:40.907 

I tutaj mogę powiedzieć, że mamy stałe informacje 

uzyskiwane też, 

 

00:35:40.967 --> 00:35:43.590 

jakie działania są podejmowane przez pozostałych 

wierzycieli. 

 

00:35:43.810 --> 00:35:45.812 

Mówię, w większości jesteśmy zgodni, 

 

00:35:45.872 --> 00:35:49.934 

bo każdy chce, aby ten proces szedł do przodu i 

czynności były 

 

00:35:49.994 --> 00:35:52.174 

formalnie podejmowane i skutecznie 

podejmowane. 

 

00:35:52.194 --> 00:35:55.935 

Dlatego tutaj jakby przepływ informacji jest pełen. 

 

00:35:56.015 --> 00:35:58.496 

Pozostajemy w stałym kontakcie. 

 

00:35:58.536 --> 00:36:02.097 

Wszystkie działania, które mogą być podejmowane 

są podejmowane. 

 

00:36:02.177 --> 00:36:05.677 

Postanowienie, o którym mówił Pan Burmistrz było 

analizowane 

 

00:36:05.717 --> 00:36:08.678 

z informacji oczywiście, które posiadamy przez 

wszystkich wierzycieli 

 

00:36:08.698 --> 00:36:11.259 

i przez tych, którzy mają też pełnomocników 

profesjonalnych. 

 

00:36:11.339 --> 00:36:12.739 

Czy jest możliwość jego zaskarżenia? 

 

00:36:12.759 --> 00:36:15.800 

Jeżeli tak, to jakie argumenty należy najlepiej 

podnieść. 

 

00:36:15.820 --> 00:36:21.103 

Także no tutaj jakby w tym zakresie posiadamy 

pełne informacje 

 

00:36:21.163 --> 00:36:25.745 

i każdy z wierzycieli działa po to żeby ta 

sprawa była prowadzona skutecznie. Dziękuję. 

 

00:36:26.886 --> 00:36:28.367 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:36:30.178 --> 00:36:32.359 

- No i powtórzę też Wysokiej Radzie, 

 

00:36:32.439 --> 00:36:35.000 

to co wielokrotnie wskazywaliśmy, czy na sesjach, 

 

00:36:35.100 --> 00:36:36.240 

czy na komisjach. 

 

00:36:36.300 --> 00:36:41.282 
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Pamiętajmy wszyscy, że gmina może działać tylko w 

ramach prawa. 

 

00:36:41.322 --> 00:36:45.003 

Możemy to prawo oczywiście oceniać, 

 

00:36:45.423 --> 00:36:53.646 

natomiast gmina jako organ działa w ramach prawa i 

proszę żebyśmy 

 

00:36:53.666 --> 00:36:54.886 

o tym wszyscy pamiętali. Dziękuję. 

 

00:36:58.037 --> 00:37:00.479 

- Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. 

 

00:37:00.519 --> 00:37:01.841 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:37:01.901 --> 00:37:09.668 

Punkt szósty. 

 

00:37:09.688 --> 00:37:16.011 

Pani Krystyno, bardzo proszę. Radni mnie tutaj już 

(...) 

 

00:37:16.532 --> 00:37:20.234 

- Sprawa bardzo trudna jeśli chodzi o same 

procedury. 

 

00:37:20.274 --> 00:37:21.835 

Bardzo trudna. 

 

00:37:21.895 --> 00:37:26.157 

No może nam się coś tam uda kierując się prawem 

załatwić, 

 

00:37:26.177 --> 00:37:27.958 

ale ja mam takie pytanie. 

 

00:37:28.039 --> 00:37:31.661 

Czy jest możliwe i czy są takie przepisy? 

 

00:37:31.841 --> 00:37:33.842 

Czy nie należałoby tego poszukać? 

 

00:37:34.882 --> 00:37:38.764 

Jest tu wspomniane, że niecała. 

 

00:37:38.824 --> 00:37:42.226 

Lepiej jakby się to wszystko całe spaliło oprócz tego 

magazynu, 

 

00:37:42.266 --> 00:37:44.187 

który jest bardzo blisko tego budynku, 

 

00:37:44.247 --> 00:37:46.508 

bo wtedy by była katastrofa. 

 

00:37:46.548 --> 00:37:52.391 

Czy my możemy wejść i po prostu te materiały 

niebezpieczne, 

 

00:37:52.411 --> 00:37:55.813 

które są w tym jeszcze do podpalenia 

pomieszczeniu, 

 

00:37:57.439 --> 00:37:58.602 

zabezpieczyć? 

 

00:37:58.662 --> 00:38:01.147 

Czy mamy jakieś takie możliwości? 

 

00:38:01.227 --> 00:38:04.674 

Nawet patrząc na sytuację kryzysową, 

 

00:38:04.714 --> 00:38:07.660 

no bo przecież procedury mogą trwać latami. 

 

00:38:08.415 --> 00:38:12.078 

Może do niczego nie dojść, a ten magazyn cholerny 

tam stoi. 

 

00:38:12.379 --> 00:38:15.842 

Tam jest pianka, tam są materiały, tam są kleje. 

 

00:38:15.922 --> 00:38:18.184 

No i facetowi się nie udało jeszcze tego, 

 

00:38:18.264 --> 00:38:21.467 

czy tam komuś podpalić tego miejsca, 

 

00:38:21.547 --> 00:38:23.909 

ale nie jest wykluczone, że podpali. 

 

00:38:24.129 --> 00:38:27.472 

On stanowi jeszcze większe zagrożenie do tego 

budynku, 

 

00:38:27.492 --> 00:38:28.953 

który jest koło tego magazynu. 

 

00:38:29.033 --> 00:38:34.118 

Czy my mamy jakieś narzędzia, żeby z tym zrobić 

porządek? 
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00:38:36.728 --> 00:38:37.908 

- Dziękuję. 

 

00:38:37.948 --> 00:38:39.809 

Nie widzę więcej głosów (...) widzę. 

 

00:38:39.829 --> 00:38:51.052 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:38:51.092 --> 00:38:54.853 

- Nie dalej jak kwadrans temu wyjaśniałem tę 

sprawę. 

 

00:38:54.933 --> 00:38:58.794 

Od 15 minut stan prawny w Polsce się w tym 

zakresie nie zmienił. Dziękuję. 

 

00:38:59.543 --> 00:39:01.363 

- Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:39:01.423 --> 00:39:04.644 

Punkt szósty, rozpatrzenie i głosowanie projektów 

uchwał. 

 

00:39:04.664 --> 00:39:07.845 

Na początek druk numer 899 o zmianie uchwały, 

 

00:39:07.865 --> 00:39:10.486 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

województwu lubuskiemu. 

 

00:39:10.566 --> 00:39:12.226 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:39:12.246 --> 00:39:15.387 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:39:15.427 --> 00:39:24.009 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania (...) 

Panie Burmistrzu 

 

00:39:24.029 --> 00:39:26.669 

bardzo proszę, tak? 

 

00:39:26.729 --> 00:39:29.827 

Czy nie? To jest druk numer 889. 

 

00:39:29.827 --> 00:39:34.970 

Tu nie ma autopoprawek. Nie ma. 

 

00:39:35.010 --> 00:39:38.832 

Przynajmniej nie mam ich tutaj na wyświetlaczu, 

 

00:39:38.872 --> 00:39:43.594 

bo jeszcze mogą się (...) Bardzo proszę, 

 

00:39:43.634 --> 00:39:45.695 

Panie Burmistrzu. 

 

00:39:45.715 --> 00:39:47.756 

- Przepraszam, ale Pani Mecenas podpowiada, 

 

00:39:47.796 --> 00:39:49.237 

że też będzie zmiana. 

 

00:39:49.277 --> 00:39:52.159 

Publikator się zmienił, tak? 

 

00:39:52.199 --> 00:39:58.163 

Numer (...) 1465 

 

00:40:00.732 --> 00:40:02.892 

ustawy o samorządzie gminnym. 

 

00:40:02.952 --> 00:40:04.473 

- Rozumiem. 

 

00:40:04.613 --> 00:40:07.193 

- Czyli autopoprawka. 

 

00:40:07.953 --> 00:40:10.354 

- Tak jest, bo to jest jakby naturalne. 

 

00:40:10.514 --> 00:40:14.534 

- To się zmieniło w międzyczasie. 

 

00:40:14.554 --> 00:40:16.595 

- Mógł się zmienić publikator. 

 

00:40:16.635 --> 00:40:17.835 

Nie będziemy tego głosować. 

 

00:40:17.895 --> 00:40:21.456 

Państwo Radni wiedzą, że tak jest, 

 

00:40:21.496 --> 00:40:25.116 

że ten numer, który gdzieś tam w nawiasie w 

przypadku ustawy 

 

00:40:25.176 --> 00:40:30.658 

o samorządzie gminnym zostanie zaktualizowany w 

każdej uchwale, 

 

00:40:30.878 --> 00:40:34.621 

która dzisiaj jest procedowana. 
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00:40:34.661 --> 00:40:36.782 

Czy ktoś z Państwa Radnych, chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:40:36.822 --> 00:40:40.285 

Druk numer 889. 

 

00:40:40.285 --> 00:40:41.666 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:40:41.686 --> 00:40:43.767 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:40:43.787 --> 00:40:50.202 

urządzeniach. 

 

00:40:50.242 --> 00:40:52.524 

Za 19 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:40:52.564 --> 00:40:53.785 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:40:53.825 --> 00:40:59.310 

Druk numer 890 o zmianie uchwały budżetowej 

gminy Sulechów na 2024 rok. 

 

00:40:59.350 --> 00:41:00.571 

Tutaj mamy autopoprawki. 

 

00:41:00.591 --> 00:41:01.752 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:41:02.853 --> 00:41:04.254 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:41:04.314 --> 00:41:06.256 

Szanowni Państwo. Są zgłoszone autopoprawki. 

 

00:41:06.276 --> 00:41:10.837 

Ja bym poprosił Pana Skarbnika o przedyskutowanie 

i wprowadzenie tych autopoprawek. 

 

00:41:10.837 --> 00:41:12.445 

Dziękuję. 

 

00:41:12.445 --> 00:41:13.594 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

00:41:13.594 --> 00:41:15.682 

W imieniu Pana Burmistrza, chciałem zgłosić trzy 

autopoprawki. 

 

00:41:15.682 --> 00:41:18.456 

Macie Państwo w uzasadnieniu szczegółowy opis. 

 

00:41:18.496 --> 00:41:21.518 

Myślę że nie trzeba streszczać tego. 

 

00:41:21.578 --> 00:41:22.839 

Bardzo prosimy o przyjęcie autopoprawek. 

 

00:41:25.420 --> 00:41:27.902 

- Dziękuję. Ja tutaj mam pytanie do Państwa 

Radnych, 

 

00:41:27.962 --> 00:41:31.844 

czy możemy je łącznie przegłosować razem? 

 

00:41:31.864 --> 00:41:35.706 

Jeżeli Państwo Radni wyrażają taką wolę albo nie 

wyrażają, 

 

00:41:35.726 --> 00:41:36.807 

to proszę to wyartykułować. 

 

00:41:37.572 --> 00:41:38.733 

Przegłosujemy łącznie. 

 

00:41:38.793 --> 00:41:42.075 

Bardzo proszę Państwa Radnych, bo nie widzę 

więcej głosów w dyskusji 

 

00:41:42.135 --> 00:41:43.176 

o oddanie głosów. 

 

00:41:43.276 --> 00:41:45.117 

Najpierw autopoprawki do budżetu. 

 

00:41:45.137 --> 00:41:47.219 

Panie Bartku. 

 

00:41:47.259 --> 00:41:48.960 

Zgłoszone przez Pana Burmistrza. 

 

00:41:49.000 --> 00:41:56.805 

Macie je Państwo tutaj na PDF-ie szczegółowo 

opisane. 

 

00:41:56.845 --> 00:41:58.827 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

00:42:02.239 --> 00:42:03.640 

Za 19 radnych. 
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00:42:03.680 --> 00:42:06.021 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

00:42:06.061 --> 00:42:08.022 

Przejdźmy teraz do głosowania projektu uchwały. 

 

00:42:08.082 --> 00:42:11.623 

Druk numer 890 wraz z przyjętymi 

autopoprawkami. 

 

00:42:11.663 --> 00:42:14.556 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:42:14.556 --> 00:42:30.373 

Druk numer 890. Za 19 radnych. 

 

00:42:30.393 --> 00:42:32.094 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:42:32.134 --> 00:42:33.335 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:42:33.375 --> 00:42:37.358 

Druk numer 891 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

00:42:37.398 --> 00:42:39.279 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024-

2030. 

 

00:42:39.319 --> 00:42:40.480 

Tu również mamy autopoprawki. 

 

00:42:40.560 --> 00:42:41.961 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:42:43.342 --> 00:42:47.705 

- Panie Przewodniczący, podobnie jak przed 

sekundką jeżeli są 

 

00:42:47.765 --> 00:42:49.366 

zgłoszone, macie Państwo dostęp. 

 

00:42:49.406 --> 00:42:55.564 

Jeżeli będą jakiekolwiek pytania, to udzielimy 

odpowiedzi. Dziękuję. 

- Tak. 

 

00:42:55.584 --> 00:42:57.386 

Państwo Radni widzą tutaj w PDP-ie. 

 

00:42:57.486 --> 00:43:01.208 

Szczegółowo te autopoprawki do wieloletniej 

prognozy finansowej 

 

00:43:01.248 --> 00:43:05.692 

zostały tutaj wyartykułowane. 

 

00:43:05.712 --> 00:43:09.134 

Przegłosujemy je łącznie, tak? 

 

00:43:09.195 --> 00:43:11.857 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:43:11.897 --> 00:43:14.038 

urządzeniach. 

 

00:43:14.078 --> 00:43:26.875 

Autopoprawki do druku numer 891. 

 

00:43:26.875 --> 00:43:27.956 

Dzisiaj tak działa. 

 

00:43:30.278 --> 00:43:31.559 

Za 19 radnych. 

 

00:43:31.599 --> 00:43:34.060 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

00:43:34.080 --> 00:43:35.942 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały. 

 

00:43:36.002 --> 00:43:43.027 

Druk numer 891 wraz z przyjętymi 

autopoprawkami. 

 

00:43:43.067 --> 00:43:45.268 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:43:45.308 --> 00:43:56.183 

urządzeniach. Druk numer 891. 

 

00:43:56.183 --> 00:43:57.312 

Za 19 radnych. 

 

00:43:57.312 --> 00:43:59.485 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:43:59.505 --> 00:44:00.725 
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Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:44:00.785 --> 00:44:03.246 

Druk numer 892. 

 

00:44:03.246 --> 00:44:05.087 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

 

00:44:05.107 --> 00:44:07.888 

sposobu i trybu udzielania ulg w należnościach 

pieniężnych mających 

 

00:44:07.908 --> 00:44:10.409 

charakter cywilnoprawny przypadający gminie 

Sulechów 

 

00:44:10.429 --> 00:44:12.370 

lub jej jednostkom organizacyjnym. 

 

00:44:12.430 --> 00:44:14.871 

Warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, 

 

00:44:14.911 --> 00:44:17.052 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

 

00:44:17.632 --> 00:44:21.074 

Wskazania organu lub osób uprawnionych do 

udzielenia tych ulg 

 

00:44:21.114 --> 00:44:23.516 

oraz niedochodzenia należności pieniężnych 

mających charakter 

 

00:44:23.576 --> 00:44:26.998 

cywilnoprawny, przypadający gminie Sulechów lub 

jednostkom 

 

00:44:27.018 --> 00:44:29.119 

organizacyjnym. 

 

00:44:29.159 --> 00:44:31.000 

Najdłuższa uchwała chyba jaką czytałem. 

 

00:44:31.040 --> 00:44:34.302 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:44:34.322 --> 00:44:36.844 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:44:36.884 --> 00:44:38.865 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:44:38.905 --> 00:44:41.747 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:44:41.807 --> 00:44:53.734 

urządzeniach. Druk numer 892. 

 

00:44:53.734 --> 00:44:55.519 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

00:45:04.280 --> 00:45:05.400 

Za dziewiętnastu radnych. 

 

00:45:05.420 --> 00:45:08.261 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:45:08.321 --> 00:45:09.681 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:45:09.741 --> 00:45:13.222 

Druk numer 893, w sprawie opinii dotyczącej 

objęcia przez gminę 

 

00:45:13.242 --> 00:45:17.042 

Sulechów udziałów w spółce Sulechowskie 

Przedsiębiorstwo Komunalne 

 

00:45:17.082 --> 00:45:19.663 

SuPeKom spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą 

 

00:45:19.703 --> 00:45:21.763 

w Sulechowie. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz, 

 

00:45:21.783 --> 00:45:24.404 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:45:24.444 --> 00:45:26.084 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:45:26.144 --> 00:45:28.325 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:45:28.365 --> 00:45:37.588 

urządzeniach. Druk numer 893. 

 

00:45:37.588 --> 00:45:38.656 

Za 19 radnych. 

 

00:45:38.656 --> 00:45:40.029 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:45:40.049 --> 00:45:41.330 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:45:41.370 --> 00:45:45.992 

Druk numer 894 w sprawie utraty mocy 

obowiązującej uchwały w sprawie 

 

00:45:46.012 --> 00:45:49.473 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla 

 

00:45:49.533 --> 00:45:52.434 

podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce 

lub zatrudniające 

 

00:45:52.474 --> 00:45:54.895 

dziennych opiekunów. Czy ktoś z Państwa Radnych 

lub Pan Burmistrz, 

 

00:45:54.915 --> 00:45:56.016 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:45:56.036 --> 00:45:58.017 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:45:58.037 --> 00:45:59.157 

Mamy tutaj autopoprawki. 

 

00:45:59.711 --> 00:46:01.533 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:46:01.573 --> 00:46:02.674 

Szanowni Państwo. 

 

00:46:02.714 --> 00:46:06.138 

Tak autopoprawka, to były elementy zgłaszane przez 

Panią Radą 

 

00:46:06.178 --> 00:46:11.444 

na komisji, czyli błąd był w numeracji publikatora. 

 

00:46:11.524 --> 00:46:14.547 

Jest w tej chwili musi być 2579. 

 

00:46:16.269 --> 00:46:17.971 

I ta sama zmiana jest zarówno w uchwale, 

 

00:46:17.991 --> 00:46:19.052 

jak i w uzasadnieniu. 

 

00:46:20.372 --> 00:46:24.193 

I kilka zmian jeśli chodzi o szyk zdania, 

 

00:46:24.253 --> 00:46:26.193 

to też tak naprawdę w uzasadnieniu. 

 

00:46:26.253 --> 00:46:29.034 

Kolorem czerwonym macie Państwo dołączone to 

materiału. 

 

00:46:29.074 --> 00:46:32.995 

Bardzo proszę o przegłosowanie zarówno 

autopoprawki, 

 

00:46:33.015 --> 00:46:34.655 

jak i tej uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

00:46:34.695 --> 00:46:36.656 

- Dziękuję. I tutaj pytanie do Państwa Radnych, 

 

00:46:36.696 --> 00:46:45.205 

czy te autopoprawki w uzasadnieniu i w uchwale 

możemy przegłosować łącznie? 

 

00:46:45.225 --> 00:46:49.306 

Nie widzę głosów sprzeciwu, zatem przegłosujemy 

je łącznie. 

 

00:46:49.326 --> 00:46:53.306 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:46:53.346 --> 00:46:54.827 

urządzeniach. 

 

00:46:54.847 --> 00:47:01.428 

Autopoprawki do projektu druk numer 894. 

 

00:47:01.428 --> 00:47:03.248 

Czy Pan Radny Miłosz, chciał coś powiedzieć? 

 

00:47:03.308 --> 00:47:04.889 

- Tak. Szanowni Państwo, tylko chciałem 

poinformować, 

 

00:47:04.909 --> 00:47:08.289 

że ja wyłączam się z głosowania tej uchwały. 

 

00:47:08.329 --> 00:47:09.509 

- Dziękuję. 

 

00:47:09.529 --> 00:47:11.570 

Panie Bartku autopoprawki, tak? 
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00:47:11.610 --> 00:47:23.190 

Druk numer 894. 

 

00:47:23.190 --> 00:47:24.891 

Panie Bartku, proszę zamknąć głosowanie. 

 

00:47:24.951 --> 00:47:27.753 

Za 18 radnych, jedna osoba nie głosowała. 

 

00:47:27.773 --> 00:47:30.234 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

00:47:30.274 --> 00:47:33.756 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętymi 

 

00:47:33.796 --> 00:47:34.817 

autopoprawkami. 

 

00:47:34.877 --> 00:47:36.758 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:47:56.075 --> 00:47:57.876 

Druk numer 894. Bardzo proszę o głosowanie Panie 

Wiesławie. 

 

00:48:01.456 --> 00:48:03.737 

Panie Bartku, bardzo proszę zamknąć głosowanie. 

 

00:48:03.817 --> 00:48:06.258 

Za 18 radnych, jedna osoba nie głosowała. 

 

00:48:06.278 --> 00:48:08.478 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

00:48:08.498 --> 00:48:09.798 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:48:09.838 --> 00:48:13.259 

Druk numer 895 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych 

 

00:48:13.279 --> 00:48:14.660 

i ustalenia jej przebiegu. 

 

00:48:14.680 --> 00:48:16.240 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:48:16.260 --> 00:48:18.361 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:48:18.401 --> 00:48:19.981 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:48:20.021 --> 00:48:22.602 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:48:22.662 --> 00:48:30.827 

Druk numer 895. 

 

00:48:30.827 --> 00:48:32.026 

Za 19 radnych. 

 

00:48:32.026 --> 00:48:33.668 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:48:33.688 --> 00:48:34.988 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:48:35.048 --> 00:48:36.428 

Punkt ósmy. 

 

00:48:36.468 --> 00:48:40.729 

Druk numer 896 w sprawie strefy płatnego 

parkowania, 

 

00:48:40.749 --> 00:48:43.330 

wysokości i sposobu pobierania opłat za parkowanie 

pojazdów 

 

00:48:43.390 --> 00:48:47.050 

samochodowych na obszarze miasta Sulechów. 

 

00:48:47.070 --> 00:48:49.171 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:48:49.191 --> 00:48:50.351 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:48:50.371 --> 00:48:51.751 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

00:48:51.791 --> 00:48:53.932 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:48:53.972 --> 00:49:03.299 

urządzeniach. Druk numer 896. 

 

00:49:03.299 --> 00:49:04.517 

Za 19 radnych. 
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00:49:04.517 --> 00:49:05.660 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:49:05.700 --> 00:49:06.881 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:49:06.921 --> 00:49:11.023 

Druk numer 897 w sprawie projektu uchwały, 

 

00:49:11.043 --> 00:49:13.845 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów 

 

00:49:13.865 --> 00:49:17.027 

wymiany źródła ciepła w celu ograniczenia 

zanieczyszczeń powietrza 

 

00:49:17.067 --> 00:49:18.708 

na terenie gminy Sulechów. 

 

00:49:18.768 --> 00:49:20.449 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:49:20.469 --> 00:49:21.649 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:49:21.669 --> 00:49:23.070 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:49:23.110 --> 00:49:24.551 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:49:24.571 --> 00:49:25.632 

Szanowni Państwo. 

 

00:49:25.892 --> 00:49:29.574 

Podobnie jak na komisjach, chciałem Państwu tylko 

przypomnieć. 

 

00:49:29.614 --> 00:49:30.875 

To jest projekt projektów. 

 

00:49:31.663 --> 00:49:34.667 

I zmiana w stosunku do roku poprzedniego, 

 

00:49:34.687 --> 00:49:37.390 

którą zaproponowaliśmy, to zwiększenie 

jednorazowej dotacji 

 

00:49:37.430 --> 00:49:39.773 

z 4000,00 zł do 5000,00 zł. Dziękuję bardzo. 

 

00:49:40.393 --> 00:49:41.875 

- Dziękuję. 

 

00:49:41.895 --> 00:49:43.216 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:49:43.256 --> 00:49:45.299 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:49:45.339 --> 00:49:55.220 

urządzeniach. Druk numer 897. 

 

00:49:55.220 --> 00:49:56.307 

Za 19 radnych. 

 

00:49:56.307 --> 00:49:57.541 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:49:57.581 --> 00:49:58.782 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:49:58.822 --> 00:50:03.625 

Druk numer 898 w sprawie projektu uchwały, 

 

00:50:03.645 --> 00:50:06.106 

w sprawie zasad udzielenia udzielania dotacji 

celowej 

 

00:50:06.126 --> 00:50:09.008 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

przepompowni ścieków 

 

00:50:09.068 --> 00:50:10.769 

na terenie gminy Sulechów. 

 

00:50:10.829 --> 00:50:12.350 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:50:12.370 --> 00:50:13.591 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:50:13.631 --> 00:50:15.392 

nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:50:15.432 --> 00:50:17.313 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

00:50:17.353 --> 00:50:26.060 

Druk numer 898. 
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00:50:26.060 --> 00:50:28.462 

Za 19 Radnych stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:50:28.502 --> 00:50:30.002 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:50:30.062 --> 00:50:34.884 

Druk numer 899 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zasad udzielania 

 

00:50:34.945 --> 00:50:37.586 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych 

 

00:50:37.626 --> 00:50:40.287 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy Sulechów. 

 

00:50:40.327 --> 00:50:41.848 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:50:41.868 --> 00:50:43.549 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:50:43.589 --> 00:50:45.149 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:50:45.189 --> 00:50:47.310 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:50:47.330 --> 00:50:49.291 

urządzeniach. 

 

00:50:49.331 --> 00:50:58.557 

Druk numer 899. 

 

00:50:58.557 --> 00:50:59.728 

Za 19 radnych. 

 

00:50:59.728 --> 00:51:01.158 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:51:01.178 --> 00:51:02.979 

Przechodzimy do kolejnego druku. 

 

00:51:03.039 --> 00:51:05.940 

Druk numer 900 w sprawie projektu uchwały, 

 

00:51:05.960 --> 00:51:08.481 

w sprawie zasad udzielania dotacji docelowej na 

dofinansowanie 

 

00:51:08.521 --> 00:51:13.123 

kosztów budowy zbiorników na nieczystości ciekłe 

na terenie(...) 

 

00:51:13.203 --> 00:51:18.265 

Uciekło gminy Sulechów na terenie gminy Sulechów. 

 

00:51:18.305 --> 00:51:20.006 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:51:20.046 --> 00:51:21.326 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:51:21.366 --> 00:51:22.467 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:51:23.367 --> 00:51:25.909 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo. 

 

00:51:25.949 --> 00:51:29.672 

Tutaj podobnie projekt projektów i też zmiana w 

stosunku do roku 

 

00:51:29.732 --> 00:51:33.234 

poprzedniego z 2000,00 zł do 3000,00 zł jest 

propozycja 

 

00:51:33.274 --> 00:51:37.418 

do jednorazowej dotacji. 

 

00:51:37.418 --> 00:51:38.505 

Dziękuję. 

- Dziękuję. 

 

00:51:38.738 --> 00:51:40.900 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

00:51:40.940 --> 00:51:42.261 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:51:42.301 --> 00:51:45.724 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosów 

na swoich 

 

00:51:45.764 --> 00:52:01.767 

urządzeniach. Druk numer 900. 

 

00:52:01.827 --> 00:52:03.048 

Arku? Za 19 radnych. 

 

00:52:03.088 --> 00:52:05.629 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:52:05.669 --> 00:52:07.710 

Przechodzimy do kolejnego druku. 

 

00:52:07.750 --> 00:52:11.052 

Druk numer 901 w sprawie unieważnienia wyborów 

sołtysa i Rady 

 

00:52:11.092 --> 00:52:13.874 

Sołeckiej Sołectwa Górzykowo w gminie Sulechów 

na nową kadencję. 

 

00:52:13.934 --> 00:52:15.575 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz, 

 

00:52:15.595 --> 00:52:21.438 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

00:52:21.498 --> 00:52:24.520 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:52:26.699 --> 00:52:28.681 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:52:28.721 --> 00:52:32.223 

Panie Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków. 

 

00:52:32.303 --> 00:52:35.686 

Mam zapytanie, czy mógłby Pan nam wyjaśnić i 

przybliżyć temat, 

 

00:52:35.746 --> 00:52:38.308 

dlaczego do takiej sytuacji doszło. Dziękuję bardzo. 

 

00:52:38.348 --> 00:52:40.570 

- Dziękuję. Bardzo proszę, pan Radny Arkadiusz 

Sowiński. 

 

00:52:45.033 --> 00:52:47.315 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:52:47.475 --> 00:52:49.346 

Szanowni Państwo. 

 

00:52:49.366 --> 00:52:52.688 

Z uwagi na to, że czas nas obligował, 

 

00:52:52.728 --> 00:52:55.169 

musieliśmy działać bardzo intensywnie. 

 

00:52:55.269 --> 00:52:58.951 

I udało nam się dotrzeć do praktycznie wszystkich, 

 

00:52:59.011 --> 00:53:04.633 

bo poprosiliśmy Komisję Skrutacyjną, poprosiliśmy 

skarżących. 

 

00:53:04.713 --> 00:53:11.136 

I poprosiliśmy osoby, które są wymienne w skardze. 

 

00:53:11.196 --> 00:53:14.038 

Wysłuchaliśmy wszystkich i komisja ustaliła, 

 

00:53:14.698 --> 00:53:17.960 

że jedna osoba, która według treści swojego 

oświadczenia nie jest 

 

00:53:17.980 --> 00:53:22.802 

mieszkańcem Sołectwa Górzykowo i zamieszkuje 

poza sołectwem, 

 

00:53:22.842 --> 00:53:26.504 

więc nie powinna tutaj brać udziału w głosowaniu. 

 

00:53:26.564 --> 00:53:30.046 

W takim przypadku, jeżeli nawet jedna osoba 

głosuje, 

 

00:53:30.066 --> 00:53:36.469 

która jest nieuprawniona, należy te wybory 

unieważnić w całości. Dziękuję bardzo. 

 

00:53:58.818 --> 00:54:00.940 

- Nie widzę. 

 

00:54:00.980 --> 00:54:02.941 

Zaczęliśmy już rozmawiać i następnej uchwale, 

 

00:54:02.961 --> 00:54:04.982 

gdzie trzeba coś tam wpisać. 

 

00:54:05.022 --> 00:54:08.584 

Przepraszam. 

 

00:54:08.624 --> 00:54:10.405 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

00:54:10.465 --> 00:54:13.627 

Druk numer 901 w sprawie unieważnienia wyborów 

sołtysa i Rady 

 

00:54:13.667 --> 00:54:17.049 

Sądeckiej Sołectwa Górzykowo w gminie Sulechów 

na nową kadencję, 
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00:54:17.109 --> 00:54:18.630 

więc bardzo proszę (...) A nie, 

 

00:54:18.690 --> 00:54:21.311 

widz. Pan Radny Miłosz Brodzikowski, ale to jeszcze 

nie teraz. 

 

00:54:25.913 --> 00:54:27.473 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

00:54:27.513 --> 00:54:28.594 

Przechodzimy do głosowania. 

 

00:54:28.634 --> 00:54:31.774 

Druk numer 901. 

 

00:54:31.774 --> 00:54:33.714 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

00:54:33.754 --> 00:54:45.016 

urządzeniach. 

 

00:54:45.036 --> 00:54:49.277 

Pani Krystyno, bardzo proszę. 

 

00:54:49.337 --> 00:54:50.617 

Za 19 radnych. 

 

00:54:50.657 --> 00:54:52.438 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:54:52.478 --> 00:54:53.798 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:54:55.579 --> 00:54:58.141 

Druk numer 902 w sprawie zarządzenia wyborów 

Sołtysa i członków Rady 

 

00:54:58.181 --> 00:55:02.645 

Sołeckiej Sołectwa Górzykowo w gminie Sulechów 

na nową kadencję. 

 

00:55:02.685 --> 00:55:07.389 

I tutaj mamy kilka rzeczy do ustalenia. 

 

00:55:07.449 --> 00:55:12.613 

Po pierwsze musimy w uchwale wpisać miejsce 

zebrania wiejskiego, 

 

00:55:12.673 --> 00:55:14.475 

termin zebrania wiejskiego, godzina. 

 

00:55:14.515 --> 00:55:20.300 

Przewodniczący zgłosił się do głosu Pan Radny 

Miłosz Brodzikowski. Bardzo proszę. 

 

00:55:24.295 --> 00:55:27.599 

- Panie Przewodniczący, ja odnośnie ostatniej 

rubryki. 

 

00:55:27.639 --> 00:55:32.905 

Chciałem zgłosić kandydaturę przewodniczącego 

zebrania w osobie 

 

00:55:33.006 --> 00:55:35.909 

radnego Jacka Światłego. 

 

00:55:35.989 --> 00:55:38.853 

- Czy Pan radny Jacek Światły, wyraża zgodę? 

 

00:55:38.913 --> 00:55:40.595 

Wyraża, tak. 

 

00:55:40.655 --> 00:55:44.179 

Dobrze, czyli mamy jedno zgłoszeń, chyba że będzie 

ich więcej. 

 

00:55:45.648 --> 00:55:49.970 

Nie widzę, czyli zgłoszono na przewodniczącego 

zebrania wiejskiego 

 

00:55:50.030 --> 00:55:53.931 

Pana Radnego Jacka Światłego, to teraz jeszcze 

musimy ustalić 

 

00:55:53.971 --> 00:55:54.972 

pozostałe elementy. 

 

00:55:55.012 --> 00:55:56.472 

Miejsce zebrania wiejskiego myślę, 

 

00:55:56.512 --> 00:55:59.693 

że tutaj Panie Bartku tak jak było, 

 

00:55:59.753 --> 00:56:03.535 

czyli to była sala wiejska (...) No właśnie. 

 

00:56:03.555 --> 00:56:10.109 

Tam było w Górzykowie. 

 

00:56:10.149 --> 00:56:12.391 

No to możemy poddać to pod wątpliwość, 
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00:56:12.431 --> 00:56:14.052 

bo Pan Bartek tutaj zwrócił uwagę, 

 

00:56:14.092 --> 00:56:18.275 

że przy obecności tak dużej liczby osób ta sala 

wiejska jest zbyt 

 

00:56:18.315 --> 00:56:23.619 

mała i ona nie spełniła swojego, że tak powiem 

zadania, 

 

00:56:23.659 --> 00:56:26.761 

więc możemy rozważyć, żeby to zrobić w Cigacicach. 

 

00:56:26.801 --> 00:56:30.764 

Tak patrzę jest Pan Radny Wiesław Kołakowski, 

 

00:56:30.804 --> 00:56:31.845 

a Michała nie widzę. 

 

00:56:34.164 --> 00:56:35.465 

- Pozwolę sobie zabrać głos. 

 

00:56:35.785 --> 00:56:38.325 

Proponuję, żeby to była Szkoła Podstawowa w 

Trzebienicach, 

 

00:56:38.365 --> 00:56:42.327 

ponieważ poprzednie wybory, które się odbyły w 

Bórzykowie nie wyszły 

 

00:56:42.367 --> 00:56:44.147 

za ciekawie, ponieważ przyszło tyle ludzi, 

 

00:56:44.187 --> 00:56:45.888 

że nie pomieścimy się w tej sali. 

 

00:56:45.908 --> 00:56:49.068 

- To może byłoby rzeczywiście dobre rozwiązanie. 

 

00:56:49.129 --> 00:56:50.249 

Patrzę na Panią Dyrektor. 

 

00:56:50.309 --> 00:56:56.531 

Pani Dyrektor się cieszy [śmiech] dobrze, 

 

00:56:56.611 --> 00:56:57.791 

czyli szkoła. 

 

00:57:00.939 --> 00:57:02.121 

miejsce zebrania wiejskiego. 

 

00:57:02.401 --> 00:57:04.163 

Szkoła, czy sala? 

 

00:57:08.169 --> 00:57:10.572 

Wpiszmy szkoła podstawowa w Cigacicach. 

 

00:57:15.278 --> 00:57:17.230 

Za chwilę. 

 

00:57:17.270 --> 00:57:19.891 

Nie za tydzień, bo teraz jest pytanie czy ta uchwała 

wchodzi w życie 

 

00:57:19.911 --> 00:57:23.894 

jak szybko, więc tu trzeba panią mecenas jeszcze. 

 

00:57:23.994 --> 00:57:28.376 

I teraz mamy jeszcze do ustalenia termin i godzina. 

 

00:57:28.436 --> 00:57:30.557 

To ja tutaj panią mecenas jeszcze poproszę. 

 

00:57:31.339 --> 00:57:36.600 

Bo mamy tak, siedem dni wcześniej musi być to 

wyłożona ta informacja, 

 

00:57:36.640 --> 00:57:40.321 

żeby to wszystko było, ale teraz te uchwały jak się 

uprawomocnią, 

 

00:57:40.361 --> 00:57:42.122 

nie musimy na to patrzeć. 

 

00:57:42.162 --> 00:57:45.323 

Nie, czyli możemy zrobić to za dwa tygodnie na 

przykład. 

 

00:57:45.363 --> 00:57:50.704 

To będzie taki rozsądny myślę okres, 

 

00:57:50.764 --> 00:58:00.230 

żeby zdążyli (...) Nie, nie, nie. 

 

00:58:00.310 --> 00:58:03.071 

Słuchajcie, to jest za szybko. 

 

00:58:03.091 --> 00:58:05.113 

Poczekajcie. 

 

00:58:05.133 --> 00:58:06.474 

24 mówicie, tak? 

 

00:58:06.534 --> 00:58:09.475 

To jest dziesięć dni, tak? 
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00:58:11.256 --> 00:58:17.100 

Czwartek, tak?. 

 

00:58:17.140 --> 00:58:21.322 

Już by trzeba było tą informację szybko tutaj roz... 

 

00:58:21.362 --> 00:58:23.704 

Tu mamy sytuację, że sołtys już nie jest. 

 

00:58:23.724 --> 00:58:25.185 

Tak to gmina będzie musiała. 

 

00:58:25.225 --> 00:58:26.466 

Tu Pani sekretarz gdzieś jest. 

 

00:58:26.526 --> 00:58:29.839 

Nie ma Pani sekretarz, ale to już sobie ogarniemy, 

 

00:58:29.899 --> 00:58:37.082 

żeby (...) Nie, ale 24 października to jest taka 

propozycja, tak. 

 

00:58:37.482 --> 00:58:41.663 

24 października, czy taki termin jak patrzę na Panią 

Mecenas to jest 

 

00:58:41.683 --> 00:58:47.265 

wystarczająco, tak? 

 

00:58:47.305 --> 00:58:50.786 

Wystarczy, tak? 

 

00:58:50.826 --> 00:58:54.487 

Właśnie to słyszymy, czyli 24 nie, tak? 

 

00:58:54.527 --> 00:59:00.270 

No to piątek też myślę że lepiej nie (...) Nie wiem. 

 

00:59:00.310 --> 00:59:04.554 

No dobrze 25 no. 25, tak? 

 

00:59:04.574 --> 00:59:06.877 

A 25 pani Dyrektor? 

 

00:59:06.977 --> 00:59:11.802 

No, czyli 25. 

 

00:59:12.523 --> 00:59:17.748 

Godzina? Tak, żeby mogli wszyscy si (...). 

 

00:59:18.969 --> 00:59:20.991 

18:00 tak? 

 

00:59:21.051 --> 00:59:25.119 

Dobrze, czyli reasumując miejsce zebrania, 

 

00:59:25.159 --> 00:59:27.719 

wiejskiego Szkoła Podstawowa w Cigacicach. 

 

00:59:27.759 --> 00:59:29.260 

Taka jest propozycja. 

 

00:59:29.300 --> 00:59:35.521 

Termin zebrania wiejskiego 25 października 2024 

roku. 

 

00:59:35.561 --> 00:59:38.021 

Godzina zebrania wiejskiego 18:00. 

 

00:59:38.021 --> 00:59:41.122 

Przewodniczący zebrania wiejskiego, Pan Radny 

Jacek Światły. 

 

00:59:44.683 --> 00:59:47.104 

I teraz musimy to przegłosować. 

 

00:59:47.164 --> 00:59:48.804 

Pytanie, czy możemy wszystko łącznie? 

 

00:59:54.217 --> 00:59:55.659 

Dobrze, Panie Bartku? 

 

00:59:55.679 --> 00:59:57.362 

Razem jak się da. 

 

00:59:57.482 --> 01:00:01.347 

To może będzie szybciej jak zrobimy (...) Dobrze. 

 

01:00:01.367 --> 01:00:02.829 

Mamy zrobione cztery głosowania. 

 

01:00:02.869 --> 01:00:05.052 

Pan Bartek jest przygotowany, to może będzie 

szybciej. 

 

01:00:05.092 --> 01:00:10.046 

Zanim on to przerobi, to bardzo proszę Państwa 

Radnych 

 

01:00:10.086 --> 01:00:13.889 

o przegłosowanie zgłoszonych autopoprawek do 

uchwały. 

 

01:00:13.909 --> 01:00:15.610 

Na początek miejsce zebrania wiejskiego. 
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01:00:15.670 --> 01:00:16.911 

Szkoła Podstawowa w Cigacicach. 

 

01:00:16.971 --> 01:00:19.834 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich 

urządzeniach. 

 

01:00:20.174 --> 01:00:23.457 

Za 19 radnych zmiana została przyjęta. 

 

01:00:23.517 --> 01:00:25.939 

Drugie głosowanie termin zebrania wiejskiego. 

 

01:00:25.999 --> 01:00:28.621 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

01:00:28.661 --> 01:00:34.893 

25 października. 

 

01:00:34.933 --> 01:00:37.835 

Za 19 radnych. Stwierdzam, że zmiana została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

01:00:37.895 --> 01:00:41.098 

Kolejna rzecz godzina zebrania wiejskiego. 

 

01:00:41.138 --> 01:00:42.299 

Godzina 18:00. 

 

01:00:42.299 --> 01:00:50.966 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o przegłosowanie 

tej zmiany. 

 

01:00:51.046 --> 01:00:54.629 

Za 19 radnych zmiana została przyjęta jednogłośnie. 

 

01:00:54.669 --> 01:00:57.431 

I ostatnia zmiana, przewodniczący zebrania 

wiejskiego. 

 

01:00:57.491 --> 01:01:00.994 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o przegłosowanie 

zmiany. 

 

01:01:01.034 --> 01:01:06.699 

Radny Jacek Światły. 

 

01:01:06.739 --> 01:01:08.541 

Za 19 radnych, zmiana została przyjęta. 

 

01:01:08.601 --> 01:01:11.525 

Zatem przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały. 

 

01:01:11.585 --> 01:01:13.887 

Druk numer 902 wraz z przyjętymi zmianami. 

 

01:01:13.927 --> 01:01:16.590 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o danie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:01:32.257 --> 01:01:34.360 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

 

01:01:34.400 --> 01:01:39.567 

Panie Wiesławie, Pani Karolino. 

 

01:01:39.627 --> 01:01:40.889 

Kręci się, dobra czekamy. 

 

01:01:53.006 --> 01:01:54.627 

Za 19 radnych. 

 

01:01:54.667 --> 01:01:57.107 

Stwierdzam, że uchwała wraz ze zmianami została 

przyjęta 

 

01:01:57.147 --> 01:01:58.268 

jednogłośnie. 

 

01:01:58.288 --> 01:01:59.428 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:01:59.488 --> 01:02:01.068 

Punkt siódmy, przerwa. 

 

01:02:01.128 --> 01:02:03.429 

Wyrobiliśmy się w godzinę z uchwałami i z 

wszystkim, 

 

01:02:03.489 --> 01:02:06.970 

to 10 minut, czy więcej chcecie? 

 

01:02:07.010 --> 01:02:08.431 

10 minut. Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

01:13:35.003 --> 01:13:36.884 

VII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sulechowie, 

 

01:13:36.904 --> 01:13:38.266 

IX kadencji. 

 

01:13:38.286 --> 01:13:43.290 
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Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i 

mieszkańców oraz udzielenie 

 

01:13:43.350 --> 01:13:47.654 

odpowiedzi. Czy ktoś z sołtysów, chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

01:13:47.715 --> 01:13:49.056 

Widzę że Pan Wiesław się zgłosił. 

 

01:13:49.096 --> 01:13:50.197 

Bardzo proszę, Panie Wiesławie. 

 

01:13:52.223 --> 01:13:53.284 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:13:53.324 --> 01:13:54.484 

Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu. 

 

01:13:56.465 --> 01:13:58.946 

Dyskusja się wywarła na temat sołtysa, 

 

01:13:58.986 --> 01:14:01.708 

co prawda już uchwała była podjęta, 

 

01:14:01.748 --> 01:14:04.009 

natomiast takie pytanie do Pani Mecenas. 

 

01:14:04.029 --> 01:14:06.050 

Czy w tej chwili w Górzykowie jest bezkrólewie? 

 

01:14:06.110 --> 01:14:08.011 

Czy panuje wcześniejszy sołtys? 

 

01:14:08.131 --> 01:14:10.492 

Czy ten, który ostatnio został wybrany? Jak to jest? 

 

01:14:12.953 --> 01:14:16.435 

- Dziękuję. 

 

01:14:16.475 --> 01:14:19.456 

Pani Mecenas od razu, czy? 

 

01:14:19.516 --> 01:14:20.717 

Dobra dajmy (...) a nie. 

 

01:14:21.808 --> 01:14:23.754 

Akurat w przypadku pytań do Pani Mecenas, 

 

01:14:23.774 --> 01:14:25.539 

to dobrze czasami dwie minuty poczekać. 

 

01:14:25.579 --> 01:14:28.567 

Pan Sołtys Piotr Bodnar. Bardzo proszę. 

 

01:14:29.783 --> 01:14:31.664 

- Kłaniam się. 

 

01:14:31.725 --> 01:14:34.767 

Zapytanko, czy GISON nam działa w ogóle to 

zgłaszanie 

 

01:14:34.807 --> 01:14:38.450 

nieprawidłowości, bo już jakiś czas temu kilka rzeczy 

zgłaszałem. 

 

01:14:38.530 --> 01:14:41.572 

Cisza i nic się nie dzieje, ale to zgłoszę w takim razie 

tak, 

 

01:14:41.592 --> 01:14:45.175 

że tak powiem korzystając z uprzejmości, 

 

01:14:45.235 --> 01:14:47.897 

że mam głos Pana Przewodniczącego. 

 

01:14:49.038 --> 01:14:53.521 

Pytanko mam, czy planujemy w najbliższym czasie 

wymianę LED-ów 

 

01:14:53.601 --> 01:14:55.804 

na Krężołach? 

 

01:14:55.824 --> 01:14:57.626 

Dosyć dużo źródeł świateł jest jeszcze tych starych, 

 

01:14:57.666 --> 01:15:01.671 

sodowych. Na pewno generuje to nam 

niepotrzebne koszty jeśli chodzi 

 

01:15:01.711 --> 01:15:04.975 

o energię, która drożeje z dnia na dzień praktycznie. 

 

01:15:05.015 --> 01:15:06.417 

Na przykład ulica Bukowska. 

 

01:15:06.477 --> 01:15:10.963 

Tam jest dużo latarń, które nie świecą regularnie i 

migają. 

 

01:15:11.123 --> 01:15:13.666 

Mieszkańcy już po prostu suszą głowę o to, 

 

01:15:13.706 --> 01:15:16.848 

że nic nie zrobiłem, a uwierzcie mi Państwo, 
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01:15:16.888 --> 01:15:19.791 

że przed sypialnią latarnia, która co chwilę gasi się i 

zapala, 

 

01:15:19.851 --> 01:15:23.714 

to raczej nie pomaga w zaśnięciu. 

 

01:15:23.794 --> 01:15:26.156 

I łącznik pomiędzy Nasienną, a Spółdzielczą. 

 

01:15:26.196 --> 01:15:28.758 

Tam jest jedna latarnia, która też w ogóle nie świeci. 

 

01:15:28.778 --> 01:15:32.401 

Także można się tylko było przyjrzeć i spróbować coś 

zaradzić. 

 

01:15:32.421 --> 01:15:33.462 

Dziękuję. 

 

01:15:33.482 --> 01:15:35.363 

Przy okazji też pytanie o te LED-y. 

 

01:15:35.383 --> 01:15:36.885 

- Dziękuję i tu mamy zgłoszenie. 

 

01:15:36.925 --> 01:15:38.206 

Pan Burmistrz Marcin Górzny. 

 

01:15:41.075 --> 01:15:43.136 

- Panie Radny Piotrze, nic nie wiemy o tym, 

 

01:15:43.196 --> 01:15:45.758 

żeby GISON nie działał. 

 

01:15:45.778 --> 01:15:47.839 

Ja w zasadzie codziennie z niego korzystam, 

 

01:15:47.879 --> 01:15:52.121 

natomiast nie z tej zakładki dotyczącej siłą rzeczy 

zgłoszeń, 

 

01:15:52.161 --> 01:15:56.403 

natomiast biorę sobie do serca Pański głos i po sesji 

to sprawdzę, 

 

01:15:56.463 --> 01:15:58.444 

czy ta zakładka jest aktywna. 

 

01:15:58.484 --> 01:16:02.386 

Natomiast trafiają do nas raz na jakiś czas zgłoszenia 

z tego 

 

01:16:02.446 --> 01:16:05.088 

GISON-a. One są w naszym obiegu dokumentów, 

 

01:16:06.028 --> 01:16:09.170 

więc tu się tu się przypatrzę, czy coś tam się nie 

zablokowało, 

 

01:16:10.152 --> 01:16:13.314 

natomiast co do zasady oczywiście ta zakładka 

działa. 

 

01:16:13.354 --> 01:16:19.657 

Wracając do Pana pytania dotyczącego oświetlenia 

w Krężołach. 

 

01:16:19.757 --> 01:16:25.580 

Mamy w planach wymianę opraw LED-owych na ten 

moment 10 sztuk, 

 

01:16:27.483 --> 01:16:30.585 

natomiast jeśli chodzi o to zgłoszenie latarni, 

 

01:16:30.625 --> 01:16:35.248 

która zapala i gaśnie, jeśli sprecyzowałby Pan przy 

której to jest 

 

01:16:35.448 --> 01:16:39.250 

posesji, to też w ramach jakby bieżącego działania ją 

naprawimy, 

 

01:16:39.290 --> 01:16:42.072 

bo potwierdzam. 

 

01:16:42.332 --> 01:16:48.696 

Taki sposób działania lampy może być dla 

niektórych osób irytujący 

 

01:16:48.736 --> 01:16:50.717 

i rozpraszający. 

 

01:16:50.717 --> 01:16:52.289 

Dziękuję. 

- Dziękuję. 

 

01:16:52.289 --> 01:16:54.079 

Pan Piotr Miszkiewicz się jeszcze zgłosił. Bardzo 

proszę. 

 

01:16:54.881 --> 01:16:58.762 

- Dziękuję. Ja dzisiaj w charakterze, również 

mieszkańca. 
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01:16:58.842 --> 01:17:00.583 

Dwie kwestie. 

 

01:17:01.683 --> 01:17:08.826 

Na ulicy Jana Pawła, to była inwestycja ENEI ta 

wymiana lamp, tak? 

 

01:17:08.926 --> 01:17:12.447 

Czy to będzie kontynuowane i rozszerzane o kolejne 

lokalizacje, 

 

01:17:12.487 --> 01:17:17.749 

bo dosłownie paręnaście metrów dalej na 

wysokości wieży ciśnień jest 

 

01:17:17.789 --> 01:17:20.530 

ciemność tam i tam jest średnio bezpiecznie. 

 

01:17:20.610 --> 01:17:24.918 

Czy ENEA, również tam planuję wymienić te lampy 

na przejściu dla 

 

01:17:24.958 --> 01:17:27.298 

pieszych na wysokości tego parku? 

 

01:17:27.438 --> 01:17:31.779 

Tam jest naprawdę, zwłaszcza teraz tą porą jesienną 

bardzo źle to 

 

01:17:31.819 --> 01:17:35.080 

wygląda, jeśli chodzi o przejście dla pieszych. 

 

01:17:35.140 --> 01:17:36.860 

Jako mieszkaniec, również chciałbym dopytać, 

 

01:17:36.960 --> 01:17:43.002 

czy my jako gmina planujemy inwestycje w zakresie 

szeroko rozumianym, 

 

01:17:45.525 --> 01:17:51.208 

rozbudowy sieci światłowodów na naszych 

osiedlach domów, 

 

01:17:51.268 --> 01:17:53.008 

zarówno jedno jak i wielorodzinnych. 

 

01:17:54.269 --> 01:17:59.631 

Wydaje mi się, że wypadamy dosyć blado jeśli 

chodzi o inwestycje 

 

01:17:59.671 --> 01:18:03.593 

w tym zakresie, inwestycje Internetu. 

 

01:18:03.613 --> 01:18:04.694 

- Dziękuję, Panie Piotrze. 

 

01:18:04.734 --> 01:18:06.935 

Taka tylko uwaga. 

 

01:18:06.955 --> 01:18:10.016 

W następnym punkcie radni pytają, 

 

01:18:10.076 --> 01:18:12.437 

a mieszkaniec (...) radny jest radnym. 

 

01:18:15.580 --> 01:18:16.881 

Radni mają następny punkt. 

 

01:18:16.921 --> 01:18:18.503 

Pamiętajcie o tym. 

 

01:18:18.543 --> 01:18:21.565 

Ja wiem, że sołtysi trudno powiedzieć, 

 

01:18:21.605 --> 01:18:24.267 

ale są sołtysami, więc pytają w tym punkcie. 

 

01:18:24.588 --> 01:18:25.849 

- To Panie Przewodniczący, mam pytanie. 

 

01:18:25.869 --> 01:18:27.470 

W takim razie jeżeli sołtys jest radnym, 

 

01:18:27.490 --> 01:18:29.091 

to jest radnym, czy jest sołtysem? 

 

01:18:29.151 --> 01:18:33.815 

- Jest i sołtysem i radnym. 

 

01:18:33.895 --> 01:18:36.637 

Wasze pytania radnych powinny być w punkcie 

dziewiątym. 

 

01:18:36.717 --> 01:18:39.940 

Tak żeśmy ustalili kiedyś przyjmując statut, 

 

01:18:40.000 --> 01:18:42.178 

tak? Dla nas jest punkt dziewiąty. 

 

01:18:42.238 --> 01:18:44.639 

Punkt ósmy jest dla sołtysów i mieszkańców. 

 

01:18:44.679 --> 01:18:48.942 

Tak się składa, że czasami sołtysi i radni są tymi 

samymi osobami, 
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01:18:48.982 --> 01:18:50.783 

więc dlatego korzystają z tego prawa, 

 

01:18:50.843 --> 01:18:52.184 

że się zgłaszają jeszcze w ósemce, 

 

01:18:53.925 --> 01:18:57.047 

ale zaraz nas Pani Mecenas tutaj. 

 

01:18:57.327 --> 01:18:58.768 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:19:00.529 --> 01:19:02.150 

- Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:19:05.632 --> 01:19:09.313 

Jeśli chodzi o inwestycję, o którą pytał radny Piotr. 

 

01:19:09.373 --> 01:19:12.853 

Faktycznie jest to (...) Przepraszam mieszkaniec 

Piotr. 

 

01:19:15.034 --> 01:19:20.255 

Faktycznie jest to inwestycja, którą prowadził 

wykonawca na zlecenie 

 

01:19:20.295 --> 01:19:21.715 

spółki Enea. 

 

01:19:23.816 --> 01:19:25.296 

Wysoka Rado, pochwalimy się. 

 

01:19:25.356 --> 01:19:32.457 

To jest inwestycja, która powstaje w wyniku dobrej 

współpracy gminy 

 

01:19:32.518 --> 01:19:37.880 

Sulechów ze spółką Enea oświetlenie, ponieważ po 

naszej stronie jest 

 

01:19:37.960 --> 01:19:40.962 

połowa kosztów doświetlenia przejść dla pieszych. 

 

01:19:41.002 --> 01:19:44.444 

Drugą połowę pokrywa zarządca drogi, 

 

01:19:44.484 --> 01:19:49.927 

czyli powiat zielonogórski, natomiast cała 

dokumentacja projektowa 

 

01:19:50.027 --> 01:19:56.312 

i cała linia kablowa oświetlająca jezdnię została 

jakby dla nas 

 

01:19:56.332 --> 01:20:03.079 

wybudowana bezkosztowo z amortyzacji, którą co 

roku odpisuje sobie 

 

01:20:03.119 --> 01:20:05.342 

spółka ENEA oświetlenie. 

 

01:20:05.382 --> 01:20:08.885 

Chcielibyśmy tę współpracę kontynuować, 

 

01:20:08.925 --> 01:20:14.428 

natomiast chętnych gmin do takiego instrumentu 

jest wielu, 

 

01:20:14.468 --> 01:20:18.791 

natomiast odpowiadając na Pana pytanie dotyczące 

przejścia dla 

 

01:20:18.851 --> 01:20:22.813 

pieszych przy skwerze przy wieży ciśnień. 

 

01:20:22.873 --> 01:20:28.996 

Tutaj chcielibyśmy wybudować nasze doświetlenie 

przejścia dla 

 

01:20:29.076 --> 01:20:30.316 

pieszych. 

 

01:20:30.396 --> 01:20:35.901 

I to zrobimy już niebawem, ponieważ mamy 

dokumentację projektową 

 

01:20:35.941 --> 01:20:38.943 

na oświetlenie tegoż właśnie skweru. 

 

01:20:38.983 --> 01:20:41.145 

Przedłużamy go o to przejście dla pieszych. 

 

01:20:41.165 --> 01:20:46.329 

Zdemontujemy tę oprawę LED-ową (...) Tę oprawę 

solarną przepraszam, 

 

01:20:47.470 --> 01:20:53.254 

która niestety już świeci coraz słabiej i doświetlimy 

to przejście 

 

01:20:53.274 --> 01:20:55.636 

dla pieszych, bo co do zasady Wysoka Rado, 

 

01:20:55.676 --> 01:20:59.980 

chcielibyśmy jak najwięcej linii kablowych nowych 

oświetleniowych 
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01:21:00.020 --> 01:21:03.305 

jednak budować jako nasze mienie gminne, 

 

01:21:03.365 --> 01:21:07.711 

albowiem utrzymanie potem takiej linii jest dużo 

korzystniejsze 

 

01:21:07.771 --> 01:21:13.488 

finansowo dla gminy, natomiast w miejscach takich, 

 

01:21:13.568 --> 01:21:19.931 

gdzie Enea ma już swoje przyczółki, że tak się ładnie 

wyrażę 

 

01:21:20.011 --> 01:21:23.833 

i ponoszenie przez gminę wydatków polegających 

na budowie naszej 

 

01:21:23.873 --> 01:21:28.575 

nowej linii mogłoby być różnie interpretowane. 

 

01:21:28.615 --> 01:21:30.656 

Wtedy porozumiewamy się z Eneą, 

 

01:21:30.696 --> 01:21:34.338 

natomiast tam gdzie mamy dziewiczy teren wolimy 

budować nasze 

 

01:21:34.358 --> 01:21:36.913 

oświetlenie gminne. 

 

01:21:36.973 --> 01:21:42.177 

Nie wiem, czy zaspokoiłem (...) A światłowody. 

 

01:21:42.257 --> 01:21:45.940 

Panie Radny po czym, znaczy na jakich podstawach 

wnosi Pan, 

 

01:21:46.000 --> 01:21:53.145 

że użył Pan takich słów, że światłowodowanie w 

gminie Sulechów jest 

 

01:21:53.185 --> 01:21:55.787 

na niezadowalającym poziomie? 

 

01:21:55.807 --> 01:21:57.288 

Do czego Pan te dane odnosi? 

 

01:21:58.151 --> 01:22:00.875 

Do których gmin albo do których miast? 

 

01:22:01.035 --> 01:22:04.640 

Ja nie mam takiej wiedzy, żeby u nas liczba 

światłowodów była 

 

01:22:04.680 --> 01:22:07.585 

mniejsza, niż w innych gminach. 

 

01:22:07.665 --> 01:22:11.730 

Na pewno jest niewystarczająca, to też mamy tę 

świadomość. 

 

01:22:11.750 --> 01:22:15.455 

Zresztą od Państwa Radnych dostajemy regularnie 

zgłoszenia w tej 

 

01:22:15.495 --> 01:22:19.460 

sprawie, natomiast jak rozmawiam z burmistrzami z 

innych gmin, 

 

01:22:19.560 --> 01:22:22.703 

choćby w województwie lubuskim, ale też np. w 

Wielkopolsce, 

 

01:22:22.723 --> 01:22:24.906 

to tam sytuacja wygląda identycznie. 

 

01:22:24.966 --> 01:22:29.871 

Też liczba adresów, które mogłyby zostać 

podłączone, 

 

01:22:29.931 --> 01:22:32.174 

a nie zostały jest spora. 

 

01:22:32.854 --> 01:22:35.717 

No i wszyscy się z tym borykamy, natomiast wiecie 

Państwo, 

 

01:22:35.797 --> 01:22:41.543 

że wpływu na spółkę Orange Polska i wszystkie 

spółki córki, 

 

01:22:41.583 --> 01:22:46.228 

które powstały w związku z tym programem 

światłowodowym nie mamy. 

 

01:22:46.248 --> 01:22:50.272 

Możemy ich oczywiście tylko prosić, 

 

01:22:50.292 --> 01:22:52.655 

natomiast bardzo ciężko się z Orange rozmawia. 

 

01:22:54.016 --> 01:22:59.680 

I doprowadzenie do zmian np. w zakresie puli 

adresów nam się udało 
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01:22:59.720 --> 01:23:05.925 

w gminie Sulechów na początku tego programu 

Program Operacyjny Polska Cyfrowa. 

 

01:23:05.945 --> 01:23:08.707 

Wtedy jeszcze jakiś tam bufor środków, 

 

01:23:08.767 --> 01:23:11.328 

to siedziało na terenach sołeckich i był. 

 

01:23:11.389 --> 01:23:13.970 

Dzisiaj te programy się już pokończyły. 

 

01:23:14.050 --> 01:23:16.852 

Nowe, które się pojawiły absolutnie nie dają 

możliwości zmiany 

 

01:23:16.892 --> 01:23:18.133 

punktów adresowych. 

 

01:23:18.193 --> 01:23:20.235 

Dlaczego tak jest? To nie jest do mnie pytanie. 

 

01:23:21.590 --> 01:23:24.892 

- Dziękuję. Ad vocem jeszcze Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

01:23:24.932 --> 01:23:26.233 

- Dziękuję. 

 

01:23:26.293 --> 01:23:28.475 

Może niefortunnie sformułowałem, bo to nie był 

zarzut, 

 

01:23:28.515 --> 01:23:31.557 

tylko bardziej pytanie ze strony mieszkańców nowo 

powstałych 

 

01:23:31.597 --> 01:23:33.518 

lokalizacji mieszkalnych. 

 

01:23:33.558 --> 01:23:36.120 

Patrz również nasz nowy MTBS, czyli SIM, 

 

01:23:36.140 --> 01:23:37.360 

gdzie budujemy. 

 

01:23:37.420 --> 01:23:39.242 

Czy generalnie mamy to w planach jako gmina, 

 

01:23:39.302 --> 01:23:41.163 

bo to może pytanie tak powinno paść. 

 

01:23:41.713 --> 01:23:48.764 

- Oczywiście wewnętrzna sieć w budynku na etapie 

budowy powstanie, 

 

01:23:48.804 --> 01:23:52.749 

natomiast jak powstanie przyłącze do tego obiektu, 

 

01:23:52.870 --> 01:23:56.855 

to oczywiście światłowód w tym budynku już 

będzie, 

 

01:23:58.017 --> 01:24:01.319 

natomiast tutaj na pewno będziemy intensyfikować 

działania 

 

01:24:01.359 --> 01:24:04.201 

w momencie, kiedy obiekt będzie oddany do 

użytkowania, 

 

01:24:04.241 --> 01:24:09.485 

bo też musicie Państwo wiedzieć, że najlepiej z 

Orange rozmawiać 

 

01:24:09.565 --> 01:24:11.726 

o obiektach, które już istnieją i funkcjonują, 

 

01:24:11.766 --> 01:24:12.987 

są zasiedlone. 

 

01:24:13.027 --> 01:24:16.029 

Rozmowa o obiektach w budowie albo działkach 

pod budowę jakichś 

 

01:24:16.089 --> 01:24:21.473 

obiektów praktycznie awykonalne, jeśli chodzi o 

doprowadzenie światłowodu. 

 

01:24:24.188 --> 01:24:26.690 

- Dziękuję. Pan Burmistrz Wojciech Szefner jeszcze. 

Bardzo proszę. 

 

01:24:26.731 --> 01:24:31.135 

- Ja tylko dwa, trzy zdania uzupełniające do 

wypowiedzi Pana Marcina 

 

01:24:31.155 --> 01:24:35.939 

Górznego. Panie Piotrze Bodnar, tutaj do Piotrka się 

zwracam. 

 

01:24:36.000 --> 01:24:38.522 

Na ulicy Kargowskiej między ulicą Wolsztyńską, 
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01:24:38.582 --> 01:24:40.144 

a Nasienną 10 sztuk. 

 

01:24:40.164 --> 01:24:41.845 

Wymiana w tym roku plus to co Pan Marcin 

powiedział, 

 

01:24:41.865 --> 01:24:43.327 

sprawdzimy te migające. 

 

01:24:44.948 --> 01:24:50.470 

Natomiast jeszcze uzupełnienie do Pana Piotra 

Miszkiewicza. 

 

01:24:50.510 --> 01:24:52.791 

W tym roku na pewno to co Pan Marcin powiedział, 

 

01:24:52.851 --> 01:24:57.372 

infrastrukturę naszą na terenie skweru plus skrzynka 

elektryczna. 

 

01:24:57.453 --> 01:25:00.434 

Jak to wykonamy w tym roku, to zabieramy się za 

przejście dla 

 

01:25:00.494 --> 01:25:02.455 

pieszych, żebyśmy mieli na własnej infrastrukturze. 

 

01:25:02.495 --> 01:25:03.675 

Dziękuję. 

 

01:25:03.755 --> 01:25:08.317 

- Dziękuję. I jeszcze zostało nam to bezkrólewie Pani 

Mecenas. Bardzo proszę. 

 

01:25:10.544 --> 01:25:12.185 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

01:25:12.225 --> 01:25:14.487 

Panie Burmistrzu. 

 

01:25:14.527 --> 01:25:19.270 

Decyzją Wysokiej Rady podjęta została uchwała o 

unieważnieniu 

 

01:25:19.310 --> 01:25:23.913 

wyborów, że wybór dokonany zarówno na sołtysa 

jak i do Rady Sołeckiej 

 

01:25:23.953 --> 01:25:27.275 

jest nieważny, ale poprzednia kadencja też się 

zakończyła, 

 

01:25:27.295 --> 01:25:31.018 

więc w chwili obecnej nie mamy sołtysa i nie mamy 

Rady Sołeckiej. 

 

01:25:32.039 --> 01:25:35.666 

Tworzenie sołectw należy do decyzji rady, 

 

01:25:35.686 --> 01:25:37.249 

które sołectwa mogą być utworzone, a nie muszą. 

 

01:25:37.309 --> 01:25:39.614 

W chwili obecnej nie ma po prostu organów. 

 

01:25:48.050 --> 01:25:51.012 

- Dobrze. Nie widzę głosów więcej w punkcie 

ósmym. 

 

01:25:51.032 --> 01:25:52.533 

Przechodzimy do punktu dziewiątego. 

 

01:25:52.573 --> 01:25:55.155 

Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

01:25:55.195 --> 01:25:57.897 

Czy ktoś z Państwa Radnych, chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:25:57.917 --> 01:25:59.058 

I tu mamy zgłoszenia. 

 

01:25:59.098 --> 01:26:00.659 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

01:26:01.940 --> 01:26:04.001 

- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. 

 

01:26:04.021 --> 01:26:05.582 

Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, 

 

01:26:05.622 --> 01:26:06.803 

Panie Burmistrzu. 

 

01:26:06.843 --> 01:26:13.148 

Pytanie od mieszkańców Kija, a dokładnie Łochowa. 

 

01:26:14.189 --> 01:26:17.351 

Chodzi o nowe oświetlenie drogowe. 

 

01:26:17.411 --> 01:26:18.752 

Kiedy ono zostanie uruchomione? 

 

01:26:18.772 --> 01:26:20.734 

Po prostu kiedy zaświecą lampy? 
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01:26:20.774 --> 01:26:22.575 

Dziękuję. 

 

01:26:22.595 --> 01:26:23.876 

- Dziękuję. 

 

01:26:24.316 --> 01:26:25.898 

Pan Burmistrz Marcin Górzny, ad vocem. 

 

01:26:27.659 --> 01:26:35.249 

- Panie Radny, budowa tej linii kablowej oświetlenia 

drogowego dobiega końca. 

 

01:26:35.289 --> 01:26:36.810 

Została, że tak się kolokwialnie wyrażę, 

 

01:26:36.871 --> 01:26:38.392 

kosmetyka parkietu. 

 

01:26:38.472 --> 01:26:42.174 

Myślę, że na dniach ta budowa zostanie skończona. 

 

01:26:42.254 --> 01:26:47.578 

My już wystąpiliśmy do spółki ENEA SA o zawarcie 

umowy kompleksowej 

 

01:26:47.638 --> 01:26:53.883 

na dostawę energii elektrycznej do tych nowo 

wybudowanych obiektów, 

 

01:26:53.943 --> 01:26:59.027 

do tych lamp i zabudowę licznika, więc te rzeczy 

dzieją się 

 

01:26:59.087 --> 01:27:03.751 

równolegle, bo wiemy, że w ENEI też te procedury 

nie są 

 

01:27:03.791 --> 01:27:06.033 

do załatwienia od ręki, więc w momencie, 

 

01:27:06.053 --> 01:27:08.855 

w którym skończy się budowa, będzie zabudowany 

licznik, 

 

01:27:08.915 --> 01:27:09.916 

będzie zawarta umowa. 

 

01:27:09.936 --> 01:27:15.240 

Oczywiście to oświetlenie od razu zostanie 

uruchomione. 

 

01:27:15.280 --> 01:27:17.102 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Artur Lepka. 

 

01:27:18.085 --> 01:27:19.566 

- Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, 

 

01:27:19.606 --> 01:27:21.127 

Panie Burmistrzu. 

 

01:27:21.167 --> 01:27:24.089 

Chciałbym złożyć wniosek o rozpatrzenie przez 

Komisję Przestrzegania 

 

01:27:24.149 --> 01:27:27.752 

Prawa, wprowadzenia ograniczenia prędkości na 

ulicę Chełmońskiego 

 

01:27:27.792 --> 01:27:30.854 

na Brzeziu. Po ostatnim remoncie ulicy 

Wyczółkowskiego, 

 

01:27:30.874 --> 01:27:34.956 

gdzie cały ruch praktycznie odbywał się właśnie 

ulicą Chełmońskiego. 

 

01:27:34.976 --> 01:27:37.878 

Mieszkańcy zgłosili, że brak tego ograniczenia 

powoduje, 

 

01:27:37.918 --> 01:27:41.281 

że trudno nawet jeśli by policja tam była 

egzekwować przestrzeganie 

 

01:27:42.401 --> 01:27:46.186 

tej prędkości. 50 na godzinę po tej drodze 

szutrowej, 

 

01:27:46.226 --> 01:27:48.669 

gruntowej jest zbyt dużą prędkością. 

 

01:27:48.829 --> 01:27:53.376 

Wzbija tumany kurzu i powoduje dosyć duże 

uciążliwości dla 

 

01:27:53.416 --> 01:27:57.121 

mieszkańców, więc mój wniosek o wprowadzenie 

tam ograniczenia 

 

01:27:57.161 --> 01:27:58.383 

prędkości. Dziękuję. 

 

01:27:58.823 --> 01:27:59.824 

- Dziękuję. 
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01:27:59.864 --> 01:28:02.345 

Bardzo proszę, ad vocem Pan Radny Przemysław 

Pokład. 

 

01:28:02.405 --> 01:28:04.806 

- Dziękuję. 

 

01:28:04.846 --> 01:28:09.448 

Wniosek został zostanie przyjęty na piśmie jakby 

było to też lepiej. 

 

01:28:09.488 --> 01:28:10.869 

Pochylimy się nad tym. 

 

01:28:10.909 --> 01:28:12.270 

Tylko taka sugestia. 

 

01:28:12.330 --> 01:28:14.071 

My tych znaków możemy nastawiać ograniczenia, 

 

01:28:14.091 --> 01:28:16.332 

tylko kto to będzie egzekwował? 

 

01:28:16.392 --> 01:28:17.432 

Czy to policja? 

 

01:28:17.492 --> 01:28:22.194 

Wiadomo, że zasoby policji są jakie są. 

 

01:28:22.234 --> 01:28:24.154 

To jest jedna rzecz, a druga rzecz jest taka. 

 

01:28:24.194 --> 01:28:27.275 

Ostatnio żeśmy doświadczyli, bo byliśmy na ulicy 

Chełmońskiego 

 

01:28:27.315 --> 01:28:29.656 

tydzień temu we wtorek z komisją. 

 

01:28:29.696 --> 01:28:33.977 

Ja doświadczyłem, nie wiem to zauważył też tutaj 

kolega Radny Piotr 

 

01:28:34.037 --> 01:28:35.417 

Miszkiewicz. 

 

01:28:35.457 --> 01:28:37.178 

panią, która nas ledwo nie przyjechała. 

 

01:28:37.218 --> 01:28:44.079 

Mieszkanka tej wsi, która dodała gazu i z dużą 

prędkością faktycznie 

 

01:28:44.099 --> 01:28:45.880 

przejechała przez tą Chełmońskiego, ale to są 

mieszkańcy. 

 

01:28:47.521 --> 01:28:50.404 

I niech może tak no znaki znakami, 

 

01:28:50.464 --> 01:28:55.969 

ale kultura po prostu kierowców to na pierwszym 

miejscu 

 

01:28:56.009 --> 01:28:58.851 

i przestrzeganie przepisów ruchu drogowego. 

 

01:28:58.891 --> 01:29:00.212 

Oczywiście pochylimy się nad tym, 

 

01:29:00.272 --> 01:29:02.634 

ale mówię no znaki możemy stawiać tylko, 

 

01:29:02.674 --> 01:29:04.676 

kto to będzie egzekwował? Dziękuję bardzo. 

 

01:29:04.736 --> 01:29:06.678 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Jacek Światły. 

 

01:29:10.854 --> 01:29:12.195 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:29:12.315 --> 01:29:14.075 

Szanowni Państwo, Szanowni Radni. 

 

01:29:14.155 --> 01:29:15.836 

Ja mam takie dwie kwestie. 

 

01:29:15.896 --> 01:29:17.697 

Chodzi mi o tutaj, bo bardzo się cieszę, 

 

01:29:17.737 --> 01:29:20.738 

że zostało rozszerzone doświetlenie przejść, 

 

01:29:20.818 --> 01:29:24.239 

ale chciałbym tylko zauważyć, że skupiamy się 

głównie na samym 

 

01:29:24.299 --> 01:29:26.600 

Sulechowie, a są jeszcze takie miejsca, 

 

01:29:26.680 --> 01:29:29.441 

które są praktycznie może na granicy Sulechowa, 

 

01:29:29.461 --> 01:29:30.942 
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ale też jeszcze w granicach Sulechowa. 

 

01:29:31.528 --> 01:29:35.370 

Chodzi mi głównie tutaj o doświetlenie ulicy jeżeli to 

jest możliwe 

 

01:29:35.390 --> 01:29:38.853 

przy skrzyżowaniu Wojska Polskiego, ale to jest 

przejście na ulicy 

 

01:29:38.873 --> 01:29:41.194 

Brzozowej tutaj przy Biedronce. 

 

01:29:41.254 --> 01:29:43.695 

Tam idą dzieci z Wojska Polskiego do szkoły. 

 

01:29:43.755 --> 01:29:46.997 

Będzie już taka godzina, chodzą ludzie na zakupy. 

 

01:29:47.037 --> 01:29:51.360 

Do jednostki też że tak powiem żołnierze 

przyjeżdżają pociągiem. 

 

01:29:51.380 --> 01:29:54.822 

Zostawiają samochody w różnych miejscach i na 

parkingu w Biedronce. 

 

01:29:54.842 --> 01:29:57.784 

To przejście jest po pierwsze jest (...) Ja powiem 

inaczej. 

 

01:29:57.864 --> 01:29:58.925 

Ostatnio jechałem z żoną. 

 

01:29:58.945 --> 01:30:02.745 

Gdyby osoba piesza, która przechodziła przez 

przejście nie miała 

 

01:30:02.805 --> 01:30:05.366 

białych butów, to bym jej nawet nie zauważył. 

 

01:30:05.426 --> 01:30:08.208 

Czarna kurtka, szaro i praktycznie nie było jej widać. 

 

01:30:08.228 --> 01:30:10.089 

I jeszcze szła od strony kina starego, 

 

01:30:10.149 --> 01:30:13.651 

po tej stronie od Wojska Polskiego i wyszła mi 

praktycznie zza 

 

01:30:13.691 --> 01:30:15.392 

drzewa. W ogóle jej nawet nie widziałem. 

 

01:30:15.412 --> 01:30:17.773 

Nawet nie spojrzała i dopiero zauważyłem białe 

buty, 

 

01:30:17.793 --> 01:30:20.935 

które gdzieś mi mignęły i dopiero zatrzymałem 

samochód, 

 

01:30:20.995 --> 01:30:24.277 

więc też taka prośba, żeby może to przejście 

troszeczkę lepiej 

 

01:30:24.297 --> 01:30:25.358 

zorganizować. 

 

01:30:25.418 --> 01:30:28.239 

I drugie to jest przejście przy samym biurze 

przepustek tutaj przy 

 

01:30:28.259 --> 01:30:29.924 

jednostce wojskowej. 

 

01:30:29.964 --> 01:30:33.585 

Tam wychodzi powiedzmy codziennie rano wchodzi 

koło tysiąca osób 

 

01:30:33.645 --> 01:30:36.886 

i oni przechodzą powiedzmy przez tą jednostkę 

przez to przejście 

 

01:30:36.906 --> 01:30:38.967 

do jednostki i z drugiej strony jak wychodzą. 

 

01:30:39.027 --> 01:30:40.582 

Po godzinie 15:30 

 

01:30:40.582 --> 01:30:45.409 

jest taka sama sytuacja, więc to jest taka moja 

prośba może żeby 

 

01:30:45.449 --> 01:30:48.810 

też jak się oczywiście uda doświetlić te miejsca, 

 

01:30:48.830 --> 01:30:49.870 

bo tam też dzieci chodzą. 

 

01:30:49.930 --> 01:30:52.971 

To nie tylko dorośli, ale również dzieci do szkoły i 

starsi 

 

01:30:53.011 --> 01:30:54.292 

na zakupy. 
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01:30:54.332 --> 01:30:56.112 

Nie tylko żołnierze. Dziękuję. 

 

01:30:56.192 --> 01:30:57.713 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:30:59.792 --> 01:31:04.996 

- Panie Radny Jacku, oczywiście Pański głos jak każdy 

dotyczący 

 

01:31:05.056 --> 01:31:09.960 

poprawy bezpieczeństwa bierzemy sobie głęboko 

do serca i na pewno 

 

01:31:09.980 --> 01:31:12.942 

tutaj się pochylimy nad tym wnioskiem, 

 

01:31:12.962 --> 01:31:15.124 

natomiast zwrócę tylko na jedną rzecz uwagę. 

 

01:31:15.184 --> 01:31:18.126 

Tutaj w jednym i w drugim wypadku będziemy 

musieli sporządzić 

 

01:31:18.166 --> 01:31:22.950 

dokumentację projektową, ponieważ nie 

doświetlimy tych przejść 

 

01:31:23.070 --> 01:31:27.373 

w ramach jakby istniejącej infrastruktury 

dowieszenia po prostu. 

 

01:31:27.393 --> 01:31:28.654 

- Mówiąc krótko do budżetu. 

 

01:31:29.214 --> 01:31:31.395 

- Dokładnie zadanie inwestycyjne do budżetu. 

 

01:31:31.435 --> 01:31:35.917 

Wywołanie najpierw dokumentacji, a potem 

zabezpieczenia środków 

 

01:31:35.957 --> 01:31:39.838 

na budowę, natomiast o technikaliach 

porozmawiamy ewentualnie po. 

 

01:31:39.898 --> 01:31:43.640 

- A jeżeli tam już widnieje powiedzmy oświetlenie 

troszeczkę i tam po 

 

01:31:43.660 --> 01:31:44.760 

prostu lampy z boku stoją? 

 

01:31:46.124 --> 01:31:48.407 

- To znaczy nie wiem Panie Przewodniczący, 

 

01:31:48.447 --> 01:31:51.451 

czy teraz w taki poziom szczegółowości wchodzić. 

 

01:31:51.512 --> 01:31:55.578 

Doświetlenie przejść dla pieszych, które my 

realizujemy na obszarze 

 

01:31:55.618 --> 01:32:01.526 

naszej gminy, to jest oświetlenie realizowane o 

obowiązujące 

 

01:32:01.586 --> 01:32:03.307 

przepisy. 

 

01:32:03.367 --> 01:32:07.670 

I lokalizacja punktu świetlnego ma swoje jakby 

ograniczenia. 

 

01:32:07.710 --> 01:32:10.473 

To znaczy on nie może być w pobliżu przejścia dla 

pieszych, 

 

01:32:10.513 --> 01:32:13.195 

tylko musi stać przy przejściu dla pieszych, 

 

01:32:13.235 --> 01:32:16.357 

ponieważ musicie Państwo Radni wiedzieć i 

mieszkańcy, 

 

01:32:16.397 --> 01:32:19.099 

że dzisiaj my doświetlamy zarówno pieszego, 

 

01:32:19.139 --> 01:32:21.021 

który jest na przejściu dla pieszych, 

 

01:32:21.061 --> 01:32:22.482 

jak i przede wszystkim tego pieszego, 

 

01:32:22.522 --> 01:32:24.884 

który do przejścia dla pieszych się zbliża. 

 

01:32:25.484 --> 01:32:29.326 

I dzisiaj optyką oprawy LED-owej oczywiście 

jesteśmy w stanie tym 

 

01:32:29.386 --> 01:32:31.708 

światłem kolokwialnie mówiąc się pobawić. 

 

01:32:31.728 --> 01:32:35.790 
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Natomiast ten słup nie może stać niedaleko 

przejścia dla pieszych, 

 

01:32:35.810 --> 01:32:37.731 

tylko musi być na przejściu dla pieszych. 

 

01:32:39.512 --> 01:32:42.014 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pani Radna Karolina 

Szarłata. 

 

01:32:43.536 --> 01:32:48.181 

- Szanowni Państwo, mam takie zapytanie odnośnie 

rozliczania domu 

 

01:32:48.221 --> 01:32:52.104 

kultury z sołectwami za imprezy. 

 

01:32:52.144 --> 01:32:56.148 

Chciałabym tylko zapytać, ponieważ nasza Pani 

Sołtys z Brzezia jest 

 

01:32:56.188 --> 01:32:57.970 

dzisiaj nieobecna ze względów osobistych. 

 

01:32:58.030 --> 01:32:59.952 

Pewnie sama by o to zapytała. 

 

01:33:00.092 --> 01:33:05.877 

Wynikła taka sytuacja, że nasz budżet sołecki na 

zebraniu wiejskim, 

 

01:33:05.957 --> 01:33:11.901 

Pani Sołtys dysponowała że tak powiem złymi 

informacjami, 

 

01:33:11.921 --> 01:33:19.084 

ponieważ okazało się, że dom kultury rozliczył się 

terminowo 

 

01:33:19.225 --> 01:33:24.187 

z sołectwem za imprezę, ale faktura z tego tytułu 

wpłynęła po trzech 

 

01:33:24.207 --> 01:33:28.249 

miesiącach. W związku z tym wynikło poruszenie na 

zebraniu, 

 

01:33:28.309 --> 01:33:34.592 

ponieważ Pani Sołtys dysponowała innymi 

informacjami niż faktycznie 

 

01:33:34.632 --> 01:33:39.676 

występowały, za co delikatnie mówiąc oberwało jej 

się bardzo, 

 

01:33:39.756 --> 01:33:42.579 

bo wprowadziła wszystkich mieszkańców w błąd. 

 

01:33:42.819 --> 01:33:47.804 

Ten błąd wynikał gdzieś tutaj z gminy albo z domu 

kultury. 

 

01:33:47.864 --> 01:33:52.609 

I prośba taka, aby jeśli faktycznie dom kultury 

rozliczył, 

 

01:33:52.689 --> 01:33:55.532 

przedstawił dokument dopiero po trzech 

miesiącach, 

 

01:33:56.212 --> 01:34:00.873 

żeby ta terminowość wpływania dokumentów była 

od razu, 

 

01:34:00.933 --> 01:34:06.955 

ponieważ no Pani Sołtys uzyskała informacje błędne 

odnośnie obecnego 

 

01:34:07.035 --> 01:34:08.936 

budżetu jakim dysponuje. 

 

01:34:09.016 --> 01:34:12.596 

I prośba taka, żeby to właśnie wybrzmiało tutaj, 

 

01:34:12.677 --> 01:34:18.019 

ponieważ mieszkańcy chcieliby również wiedzieć co 

się nagle stało, 

 

01:34:18.059 --> 01:34:22.161 

że Pani Sołtys przedstawiła nam informacje na 

zebraniu takie, 

 

01:34:22.261 --> 01:34:24.302 

a następnego dnia tłumaczyła się, 

 

01:34:24.342 --> 01:34:29.885 

że jednak tych pieniędzy nie ma i mieszkańcy zostali 

wprowadzeni 

 

01:34:29.945 --> 01:34:33.647 

w błąd i ogólnie wywiązała się bardzo nieprzyjemna 

dyskusja. 

 

01:34:33.687 --> 01:34:36.068 



Strona 47 z 54 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.5.2024 z dnia 15 października 2024 r. (VII sesja IX kadencji) 

I żeby uniknąć takich rzeczy w przyszłości 

prosiłabym, 

 

01:34:36.108 --> 01:34:41.210 

żeby te rozliczenia i dokumenty szły w jakimś 

terminie na bieżąco, 

 

01:34:41.270 --> 01:34:44.292 

a nie zalegały po trzy miesiące. Dziękuję. 

 

01:34:44.922 --> 01:34:47.283 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:34:47.363 --> 01:34:49.104 

- Szanowna Pani Radna, ja się zobowiązuję, 

 

01:34:49.164 --> 01:34:51.045 

że dzisiaj z Panią Dyrektor porozmawiam, 

 

01:34:51.105 --> 01:34:58.830 

tak? I przekażę informacje, żeby te procedury były 

rzetelne i w miarę szybkie. 

 

01:34:58.870 --> 01:35:00.531 

Może tak. 

 

01:35:00.551 --> 01:35:02.772 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pana Radny Sebastian 

Różycki. 

 

01:35:03.602 --> 01:35:05.944 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:35:05.984 --> 01:35:07.665 

Szanowni Mieszkańcy. 

 

01:35:07.705 --> 01:35:10.186 

Głos zabiera w sprawie oświetlenia. 

 

01:35:10.246 --> 01:35:16.331 

Ponawiam temat, bo nie został w myśl mieszkańców 

rozwiązany. 

 

01:35:16.371 --> 01:35:22.855 

Doktora Judyma parking po lewej stronie na 

wysokości liceum i basenu. 

 

01:35:22.895 --> 01:35:28.539 

Niestety oprawy, które zostały tam przerobione nie 

doświetlają tego 

 

01:35:28.599 --> 01:35:29.900 

parkingu w tym miejscu. 

 

01:35:29.940 --> 01:35:31.761 

Tam jest blisko stary basen. 

 

01:35:32.802 --> 01:35:37.686 

I w godzinach wieczornych kiedy mieszkańcy idą na 

basen 

 

01:35:37.766 --> 01:35:44.972 

bądź korzystają z usług fitnessu i innych siłowni 

niestety mają 

 

01:35:45.032 --> 01:35:49.896 

problem chociażby żeby trafić kluczykiem w zamek 

samochodu, 

 

01:35:49.956 --> 01:35:53.439 

więc prośba żeby pochylić się jeszcze raz nad tym 

tematem jeśli 

 

01:35:53.479 --> 01:35:55.941 

chodzi o doświetlenie tego konkretnie miejsca. 

 

01:35:56.701 --> 01:36:03.205 

Natomiast jako mieszkaniec Sulechowa mamy duże 

centrum handlowe 

 

01:36:03.245 --> 01:36:07.828 

o nazwie S1, czyli Intermarche, Bricomarche, 

Martens. 

 

01:36:07.908 --> 01:36:10.790 

Od jakiegoś czasu pojawiły się tablice informacyjne, 

 

01:36:10.830 --> 01:36:12.891 

że postój do dwóch godzin jest darmowy, 

 

01:36:12.931 --> 01:36:15.073 

natomiast jeżeli ktoś parkuje dłużej, 

 

01:36:15.113 --> 01:36:16.934 

to opłata wynosi 150,00 złotych za dzień. 

 

01:36:19.635 --> 01:36:24.736 

I efektem tego jest napływ sporej liczby mandatów, 

 

01:36:24.796 --> 01:36:31.057 

bo mieszkańcy byli przyzwyczajeni, że ten teren nie 

jest na jakiejś 

 

01:36:31.117 --> 01:36:34.398 

zasadzie porozumienia między właścicielem tego 

obiektu, 
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01:36:34.538 --> 01:36:37.719 

a gminą, że mogą parkować. 

 

01:36:37.739 --> 01:36:43.220 

W związku z tym pojawia się duży problem miejsc 

parkingowych Osiedla 

 

01:36:43.260 --> 01:36:46.641 

Nadodrzańskiego. 

 

01:36:46.701 --> 01:36:53.003 

I dobrze by było, aby gmina rozpoczęła rozmowy 

może ze spółdzielnią 

 

01:36:53.043 --> 01:36:57.524 

mieszkaniową, wspólnotami, zrobili burzę mózgów, 

 

01:36:57.584 --> 01:37:02.526 

aby ten nawarstwiający się problem próbować 

rozwiązać, 

 

01:37:02.546 --> 01:37:07.628 

dlatego że wzdłuż ulicy Południowej miejsca są 

zapełnione. 

 

01:37:07.668 --> 01:37:12.210 

Mówimy o ciągu po prawej stronie jak się jedzie w 

kierunku ulicy tam 

 

01:37:12.250 --> 01:37:14.950 

chociażby Morelowej. 

 

01:37:14.991 --> 01:37:20.973 

Dalej mamy nierozwiązaną sytuację ruchu i 

wprowadzenia znaków postoju 

 

01:37:21.013 --> 01:37:26.254 

na ulicy Mieszka, bo ludzie tam parkują niezgodnie z 

przepisami 

 

01:37:26.294 --> 01:37:32.396 

prawa, więc w tym momencie ważny staje się 

aspekt, 

 

01:37:32.496 --> 01:37:39.199 

gdzie ci mieszkańcy mogliby parkować nie ponosząc 

opłat karnych, 

 

01:37:39.239 --> 01:37:42.860 

które wnosi właściciel terenu prywatnego. Dziękuję 

bardzo. 

 

01:37:46.098 --> 01:37:47.559 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:37:50.600 --> 01:37:55.882 

- Temat parkowania na terenie Sulechowa w 

ostatnim czasie to temat 

 

01:37:55.942 --> 01:37:59.263 

rzeka. Temat parkowania na Osiedlu 

Nadodrzańskim, 

 

01:37:59.304 --> 01:38:00.884 

to temat rzeka. 

 

01:38:00.964 --> 01:38:06.547 

Temat o którym wspomniał Pan Radny Różycki, 

 

01:38:06.607 --> 01:38:14.599 

to temat mi nieznany, więc oczywiście podejmiemy 

na pewno próby. 

 

01:38:14.639 --> 01:38:19.060 

Ja mogę Państwu zadeklarować, że każdą próbę z 

marketem, 

 

01:38:19.120 --> 01:38:24.201 

który dysponuje dużym parkingiem w centrum 

miasta podejmiemy i takie 

 

01:38:24.241 --> 01:38:26.302 

próby też były. 

 

01:38:26.362 --> 01:38:30.463 

Po efektach widzicie Państwo, że te rozmowy jakichś 

wielkich 

 

01:38:30.503 --> 01:38:33.204 

rezultatów nie przyniosły. 

 

01:38:33.244 --> 01:38:36.626 

Zwrócę tylko uwagę, że bardzo często operatorami 

tych parkingów są 

 

01:38:36.686 --> 01:38:40.487 

podmioty zewnętrzne, zupełnie niezwiązane z 

podmiotem, 

 

01:38:40.527 --> 01:38:43.328 

który prowadzi tą działalność gospodarczą. 

 

01:38:43.428 --> 01:38:51.811 

I te firmy najczęściej scedowały po prostu usługę 

parkingową 
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01:38:52.031 --> 01:38:54.312 

na podmioty z Polski. 

 

01:38:54.352 --> 01:38:57.813 

Oczywiście deklaruję, że podejmiemy ten wątek, 

 

01:38:57.853 --> 01:39:00.794 

natomiast jeśli chodzi o doświetlenie ulicy Judyma, 

 

01:39:00.854 --> 01:39:03.335 

na ten moment możemy ewentualnie rozmawiać o 

tym, 

 

01:39:03.395 --> 01:39:06.676 

żeby zwiększyć moc opraw, które tam świecą, 

 

01:39:06.796 --> 01:39:11.618 

bo Panie Radny budowa nowej linii oświetleniowej 

przy parkingu, 

 

01:39:11.638 --> 01:39:14.999 

która będzie doświetlała ten parking. 

 

01:39:15.059 --> 01:39:17.119 

Wrócę do tego, o czym mówiłem chwilę temu, 

 

01:39:17.179 --> 01:39:19.500 

czyli dokumentacja projektowa, budżet, 

 

01:39:19.580 --> 01:39:21.901 

zadanie inwestycyjne, a potem środki na budowę. 

 

01:39:31.583 --> 01:39:33.363 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:39:33.403 --> 01:39:35.224 

Proszę, Pani Radna Izabela Wojewoda. 

 

01:39:35.304 --> 01:39:37.344 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. 

 

01:39:37.424 --> 01:39:41.986 

Ja jeszcze wrócę do tego przebiegu sesji do naszego 

statutu. 

 

01:39:42.006 --> 01:39:44.626 

Myśmy pół kadencji pracowaliśmy nad statutem. 

 

01:39:44.686 --> 01:39:47.787 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz był członkiem Komisji 

Statutowej. 

 

01:39:48.546 --> 01:39:53.187 

Przyznam szczerze, że ostatni punkt 8 i 9 był 

najtrudniejszy 

 

01:39:53.228 --> 01:39:55.828 

do przedyskutowania jakiegoś jego kształtu. 

 

01:39:55.888 --> 01:39:59.249 

Ustaliśmy, że w punkcie 8 zapytania sołtysów i 

mieszkańców, 

 

01:39:59.329 --> 01:40:03.911 

bo tak musi być w porządku, zgodnie z ustawą o 

samorządzie, 

 

01:40:04.912 --> 01:40:07.735 

natomiast jeśli chodzi o zapytania radnych, 

 

01:40:07.795 --> 01:40:12.221 

to one jakby wynikają z art. 24 ustawy o 

samorządzie gminnym, 

 

01:40:12.321 --> 01:40:15.365 

gdzie interpelacje i zapytania są kierowane na 

piśmie, 

 

01:40:15.385 --> 01:40:18.669 

natomiast żeby zostawić takie miejsce do takiej 

swobodniejszej 

 

01:40:18.729 --> 01:40:21.593 

dyskusji radnych ustaliliśmy punkt dziewiąty. 

 

01:40:22.193 --> 01:40:24.435 

I to jest miejsce na wypowiedzi, wolne wnioski, 

 

01:40:24.475 --> 01:40:25.696 

dyskusja. 

 

01:40:25.716 --> 01:40:26.897 

Zostawiliśmy to słowo dyskusja. 

 

01:40:26.957 --> 01:40:31.401 

Ja nie wiem, czy Państwo pamiętają, ale ta 

końcówka sesji zawsze była gorąca. 

 

01:40:31.441 --> 01:40:34.924 

Pan Radny Jan Rerus podnosił, jak ona powinna 

właściwie wyglądać. 

 

01:40:34.944 --> 01:40:39.007 

I to był taki najbardziej pasujący nam sposób 

przebiegu. 



Strona 50 z 54 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.5.2024 z dnia 15 października 2024 r. (VII sesja IX kadencji) 

 

01:40:39.047 --> 01:40:43.471 

I Pan Radny Piotr Miszkiewicz, też członek Komisji 

Statutowej, 

 

01:40:43.531 --> 01:40:45.612 

wspólnie wypracowaliśmy taki układ. 

 

01:40:45.672 --> 01:40:48.675 

W punkcie ósmym zapytania sołtysów i 

mieszkańców, 

 

01:40:48.715 --> 01:40:50.416 

a w punkcie dziewiątym nasza dyskusja, 

 

01:40:50.476 --> 01:40:54.299 

nasza radnych, nasze wolne wnioski i informacje. 

 

01:40:54.339 --> 01:40:58.962 

Natomiast zapytania jako takie radnych powinny być 

co do zasady 

 

01:40:58.982 --> 01:41:03.385 

kierowane na piśmie do przewodniczącego, 

który odpowiednio dysponuje tymi zapytaniami. 

 

01:41:05.286 --> 01:41:07.848 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

01:41:07.928 --> 01:41:09.789 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:41:09.849 --> 01:41:14.092 

Pani Przewodnicząca Izabelo, potwierdzam mój 

udział w pracach 

 

01:41:14.112 --> 01:41:16.293 

nad statutem. 

 

01:41:16.333 --> 01:41:18.094 

Pracowaliśmy trzy lata nad tym dokumentem. 

 

01:41:18.154 --> 01:41:21.129 

Było to dosyć długo, niemniej nie widzę dzisiaj, 

 

01:41:21.169 --> 01:41:24.231 

żeby ktokolwiek ucierpiał przy moim pytaniu jako 

mieszkańca, 

 

01:41:24.251 --> 01:41:26.553 

bo jestem również mieszkańcem, a nie tylko 

radnym. 

 

01:41:26.693 --> 01:41:30.156 

Każde moje zapytanie zawsze składam na piśmie. 

 

01:41:30.196 --> 01:41:34.900 

Zatem nie rozumiem tej uszczypliwości teraz i jako 

mieszkaniec zawsze 

 

01:41:34.920 --> 01:41:39.284 

będę mógł zapytać, bo tam jest punkt ósmy 

zapytania, 

 

01:41:39.324 --> 01:41:42.506 

a punkt dziewiąty jest dyskusja. 

 

01:41:43.387 --> 01:41:45.469 

- To nie była uszczypliwość, tylko tak dla porządku. 

 

01:41:48.501 --> 01:41:49.823 

- Przywołuję was do porządku. 

 

01:41:49.903 --> 01:41:53.189 

Bez zgłoszenia nie udzielam wam głosu. 

 

01:41:53.229 --> 01:41:54.391 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:41:56.833 --> 01:41:58.334 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:41:58.374 --> 01:42:01.436 

Szanowni Państwo. Ja w związku z punktem 

dziewiątym informacja 

 

01:42:01.476 --> 01:42:05.838 

i dyskusja, czyli dwa w jednym chciałem Państwu 

przekazać taką 

 

01:42:05.878 --> 01:42:11.341 

informację, że w Urzędzie Marszałkowskim z 

informacji, 

 

01:42:11.361 --> 01:42:16.023 

które my posiadamy oraz jednostki ochotniczych 

straży pożarnych 

 

01:42:16.063 --> 01:42:19.165 

prawdopodobnie pojawią się jakieś środki 

finansowe na doposażenie 

 

01:42:21.207 --> 01:42:26.491 

tych też jednostek w ramach podziękowania za tą 

Akcję Powódź, 
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01:42:26.511 --> 01:42:27.933 

którą mieliśmy ostatnimi czasy. 

 

01:42:28.313 --> 01:42:32.076 

Wiemy o tym, że przedstawiciele jednej jednostki 

mówię o OSP 

 

01:42:32.116 --> 01:42:35.139 

w Cigacicach są już po spotkaniu z Panem 

Wicemarszałkiem Sebastianem 

 

01:42:35.179 --> 01:42:40.524 

Ciemnoczołowskim i są możliwości pozyskania 

środków finansowych. 

 

01:42:40.584 --> 01:42:43.967 

Tu jednostka zgłaszała już od dłuższego czasu chęć 

zapotrzebowanie 

 

01:42:43.987 --> 01:42:45.749 

na doposażenie się w łódź. 

 

01:42:46.329 --> 01:42:49.992 

Z tego co wiemy łódź około 100000,00 zł tak mniej 

więcej jest 

 

01:42:50.072 --> 01:42:51.894 

wyceniona. 

 

01:42:52.454 --> 01:42:55.337 

Około 20000,00 zł strażacy tutaj z mieszkańcami, 

 

01:42:55.357 --> 01:42:59.120 

którzy mają jako wkład własny, natomiast zawsze te 

wnioski w Urzędzie 

 

01:42:59.140 --> 01:43:01.182 

Marszałkowskim i takie są delikatne sugestie, 

 

01:43:01.242 --> 01:43:05.706 

że przy momencie składania takiego wniosku dobrze 

by było umotywować 

 

01:43:05.746 --> 01:43:07.647 

go na zasadzie takiej, że samorząd, 

 

01:43:07.707 --> 01:43:12.772 

czy też jednostka, która się stara ma około 50% 

środków własnych 

 

01:43:12.792 --> 01:43:15.974 

zabezpieczonych, przekazując tą informację dalej. 

 

01:43:16.014 --> 01:43:21.598 

W związku z tym chciałbym Państwa zapytać o 

Państwa zgodę, 

 

01:43:21.638 --> 01:43:24.399 

żebyście Państwo dzisiaj mi tej zgody ewentualnie 

udzielili. 

 

01:43:24.440 --> 01:43:26.641 

Jeżeli taką Państwa zgodę udzielą, 

 

01:43:26.681 --> 01:43:29.763 

że na przyszłej sesji, kiedy mielibyśmy informację 

taką, 

 

01:43:29.783 --> 01:43:32.885 

że faktycznie to dofinansowanie nasza jednostka by 

otrzymała, 

 

01:43:32.925 --> 01:43:37.088 

moglibyśmy wprowadzić kwotę 20000,00 zł do 

30000,00 zł do budżetu. 

 

01:43:37.108 --> 01:43:38.709 

Jeżeli ja dzisiaj od Państwa usłyszę, 

 

01:43:38.729 --> 01:43:43.572 

że nie będzie przeciwwskazań, to ja bym chciał w 

miarę szybko tutaj 

 

01:43:43.612 --> 01:43:45.293 

z jednostką wspólnie takie pismo, 

 

01:43:45.313 --> 01:43:50.937 

oświadczenie wydać, że zabezpieczymy w budżecie 

taką kwotę, 

 

01:43:50.977 --> 01:43:53.718 

która umożliwi staranie się o to dofinansowanie. 

 

01:43:53.779 --> 01:43:57.241 

Taką mam prośbę do Państwa, żebyście Państwo mi 

dzisiaj potwierdzili, 

 

01:43:57.301 --> 01:43:58.962 

czy takie pismo. 

 

01:43:59.082 --> 01:44:00.903 

Ja oczywiście pismo mogę i tak wysłać, 

 

01:44:00.923 --> 01:44:03.565 

natomiast nie chciałbym być w takiej sytuacji, 
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01:44:03.605 --> 01:44:06.487 

że wyślę pismo, że mamy, jednostka dostanie, 

 

01:44:06.507 --> 01:44:09.869 

a później będę świecił oczyma i powiem strażakom, 

 

01:44:09.909 --> 01:44:11.050 

że niestety pieniędzy nie ma. 

 

01:44:12.050 --> 01:44:13.752 

Stąd też taka moja prośba do Państwa. 

 

01:44:13.792 --> 01:44:17.316 

- Dziękuję. To szybka konsultacja i oczywiście 

jesteśmy za, 

 

01:44:17.377 --> 01:44:21.601 

nawet razy dwa. 

 

01:44:21.661 --> 01:44:22.943 

Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:44:25.320 --> 01:44:27.723 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. 

 

01:44:27.803 --> 01:44:29.064 

Dwie ostatnie kwestie. 

 

01:44:29.104 --> 01:44:31.246 

Niestety nie mamy tutaj gości z powiatu, 

 

01:44:31.286 --> 01:44:36.632 

więc prośba, aby wystosować prośbę o przesłanie 

jakiegoś pisma 

 

01:44:36.692 --> 01:44:40.777 

dotyczącego poprawy jakości dróg powiatowych. 

 

01:44:40.817 --> 01:44:42.619 

Ja cały czas mam z tyłu głowy ulicę Piaskową, 

 

01:44:43.279 --> 01:44:45.522 

natomiast proszę mi odpowiedzieć. 

 

01:44:45.642 --> 01:44:51.187 

Czy od ostatniej sesji wpłynęła jakaś dokumentacja, 

 

01:44:51.288 --> 01:44:55.392 

czy jakieś pismo od strony powiatu dotyczącej 

sytuacji jeśli chodzi 

 

01:44:55.432 --> 01:44:56.533 

o szpital? 

 

01:44:56.573 --> 01:45:02.299 

I w jakim kierunku to idzie, bo na ten moment nie 

mamy tutaj my jako 

 

01:45:02.339 --> 01:45:08.784 

radni żadnej wiedzy, a wtedy tempo odpowiedzi, 

 

01:45:08.804 --> 01:45:11.946 

o które prosiło starostwo było bardzo krótkie, 

 

01:45:11.986 --> 01:45:14.828 

więc wydawałoby się, że temat jest pilny i nagły, 

 

01:45:14.888 --> 01:45:18.150 

więc być może coś Burmistrz posiada jakąś wiedzę. 

 

01:45:18.210 --> 01:45:19.751 

Prosiłbym o jakąś informację. Dziękuję. 

 

01:45:21.689 --> 01:45:25.132 

- Dziękuję, Panie Burmistrzu. 

 

01:45:25.212 --> 01:45:26.553 

- Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

 

01:45:26.613 --> 01:45:30.997 

Żadnych nowych informacji ze strony powiatu 

odnośnie szpitala 

 

01:45:31.057 --> 01:45:32.078 

nie posiadamy. 

 

01:45:32.138 --> 01:45:33.939 

Ostatnim naszym sygnałem wychodzącym było to 

pismo, 

 

01:45:33.959 --> 01:45:36.061 

które z Państwem wspólnie żeśmy konsultowali. 

 

01:45:36.101 --> 01:45:40.545 

I na dzień dzisiejszy ja żadnych innych informacji nie 

mam, 

 

01:45:40.605 --> 01:45:47.851 

natomiast pytanie zadamy oczywiście jeśli chodzi o 

drogi powiatowe 

 

01:45:47.911 --> 01:45:49.953 

na terenie gminy. Tu się ustosunkujemy. 

 

01:45:51.814 --> 01:45:54.135 
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- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

01:45:55.095 --> 01:45:56.315 

- Dziękuję bardzo. 

 

01:45:56.375 --> 01:45:59.256 

Szanowni Państwo, chciałbym wrócić do informacji 

Pana Burmistrza 

 

01:45:59.276 --> 01:46:02.396 

w sprawie możliwości zakupu tej łodzi. 

 

01:46:02.456 --> 01:46:05.277 

I tak widzę, że radni tak chcemy, 

 

01:46:05.317 --> 01:46:08.478 

ale za bardzo nikt nic nie mówi poza Panem 

Przewodniczącym, 

 

01:46:08.518 --> 01:46:14.060 

natomiast Szanowni Państwo o konieczności 

posiadania łodzi w tej 

 

01:46:14.100 --> 01:46:18.426 

lokalizacji w Cigacicach przez OSP Cigacice, 

 

01:46:18.446 --> 01:46:21.511 

to ja już argumentowałem kilka sesji do tyłu, 

 

01:46:21.571 --> 01:46:25.797 

gdzie była akcja, gdzie stałem i obserwowałem jak 

przyjeżdżają 

 

01:46:25.837 --> 01:46:27.780 

jednostki, jak spuszczają tą łódź. 

 

01:46:27.820 --> 01:46:29.723 

To naprawdę bardzo dużo czasu zajmuje. 

 

01:46:30.423 --> 01:46:31.944 

Tu w Cigacicach, jeśli łódź będzie, 

 

01:46:31.984 --> 01:46:33.585 

to ona będzie stała w porcie. 

 

01:46:33.625 --> 01:46:34.846 

To jest moment. 

 

01:46:34.866 --> 01:46:36.968 

Zjeżdżają strażacy, wskakują i jadą nieść pomoc. 

 

01:46:37.008 --> 01:46:40.090 

Także to jest naprawdę warte wszystkich pieniędzy. 

 

01:46:40.110 --> 01:46:41.551 

Dlatego bardzo serdecznie chciałbym, 

 

01:46:41.591 --> 01:46:43.152 

żeby się wszyscy radni. 

 

01:46:44.653 --> 01:46:48.415 

Prośba moja do wszystkich Pań i Panów Radnych, 

 

01:46:48.475 --> 01:46:53.399 

żeby akceptować to dofinansowanie i dołożyć się do 

tego wkładu własnego. 

 

01:46:55.780 --> 01:46:56.832 

Dziękuję. 

 

01:46:56.832 --> 01:46:58.822 

- Dziękuję. Ja tutaj w międzyczasie skonsultowałem 

prawo lewo, 

 

01:47:01.943 --> 01:47:05.746 

więc mój głos był taki szerszy, ale jak już Pan Rady 

wywołał, 

 

01:47:05.806 --> 01:47:07.468 

to Pan Miłosz się zgłosił. Bardzo proszę. 

 

01:47:08.088 --> 01:47:11.971 

- Panie Rady, ja pragnę publicznie wykazać swój 

ogromny entuzjazm 

 

01:47:12.011 --> 01:47:13.693 

odnośnie tej inwestycji. 

 

01:47:13.753 --> 01:47:17.416 

Wiem, że może mój głos nie wskazuje na zbyt 

euforyczny stan, 

 

01:47:17.456 --> 01:47:21.499 

natomiast wewnętrznie naprawdę jestem pełen 

uznania dla tej inicjatywy. 

 

01:47:26.112 --> 01:47:29.194 

- Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

01:47:29.254 --> 01:47:32.416 

zatem przechodzimy do kolejnego (...) A widzę Panie 

Burmistrzu 

 

01:47:32.456 --> 01:47:33.857 

w ostatniej chwili. 
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01:47:33.937 --> 01:47:37.439 

- To ja jedno zdanie tylko, bo się robi już naprawdę 

wesoło. 

 

01:47:37.499 --> 01:47:39.260 

Panie Wiesławie bardziej bym miał obawę, 

 

01:47:39.280 --> 01:47:41.241 

gdyby radni się zaczęli zgłaszać do dyskusji. 

 

01:47:41.281 --> 01:47:44.724 

Wtedy wywiąże się dyskusja, natomiast z tego co 

Pan Przewodniczący 

 

01:47:44.764 --> 01:47:47.625 

przekazał z Panem Miłoszem jest przez aklamację 

przyjęte, 

 

01:47:47.665 --> 01:47:49.066 

że jest to naturalne i chcemy wesprzeć. 

 

01:47:49.106 --> 01:47:50.347 

Tak to odbieram. Dziękuję. 

 

01:47:51.887 --> 01:47:53.850 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

01:47:53.890 --> 01:47:55.232 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:47:55.292 --> 01:47:56.934 

Punkt dziesiąty. Wysoka Rado stwierdzam, 

 

01:47:56.974 --> 01:48:00.138 

że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

zrealizowany. 

 

01:48:00.199 --> 01:48:02.502 

Zamykam VII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie, 

 

01:48:02.542 --> 01:48:03.663 

IX kadencji. 

 

01:48:03.683 --> 01:48:06.538 

Dziękuję bardzo. 

 

01:48:06.538 --> 01:48:07.846 

- My również dziękujemy. 

 


